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EU SREDSTVA  Uspjeh Projektnog ureda Grada Ivanca za EU fondove

Iz EU fondova povukli 
3,66 milijuna kuna za 
11 ivanečkih 
poduzetnika!

DRUŠTVENI 
DOMOVI

U pripremi 
programi 
radova 
2018.-2021. 

NOVI USPJEH

Srednjoj školi 
104.910 eura 
iz Erasmus+ 
programa!

Krajnji rok za 
dostavu 
podataka: 31. 
listopada 2017. 

POREZ NA 
NEKRETNINE

SALINOVEC Igre naših djedova 

Održane 33. seoske 
igre starih sportova

MARGETJE  Najveća kulturno-zabavna 
manifestacija margečanskog kraja

Veliko zanimanje 
za Sajam starih zanata
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U nizu dobrih vijesti o 
novčanim potporama koje 
su brojne ivanečke tvrtke 
i udruge iz EU i nacional-
nih fondova ostvarile uz 
potporu Projektnog ureda 
Grada Ivanca, posebno ve-
seli i vijest da je razmjerno 
visoku financijsku potporu 
u iznosu od 76.958,13 kuna 
ostvario i ivanečki HPD 
Ivančica. Cjelokupni iznos 
potpore bit će usmjeren 
u obnovu poznatog vidi-
kovca – Piramide na vrhu 
Ivančice. A to je vijest koja 
raduje, to više ako se zna 
da će se, zahvaljujući EU 
novcu, ovaj objekt temeljito 
obnoviti i to prvi put otkako 
je izgrađen prije 90 godina. 
To je ujedno i najljepši po-
klon HPD-u uoči proslave 
120. obljetnice rada, koju će 
obilježiti iduće godine.

Projektni ured i HPD 
Ivančica  projekt su kandi-
dirali još u listopadu lani na 
natječaj Agencije za plaća-
nja u poljoprivredi, ribarstvu 
i ruralnom razvoju. Radi se 
o natječaju (operacija 8.5.2. 
„Uspostava i uređenje po-
učnih staza, vidikovaca i 
ostale manje infrastruk-
ture“) koji je bio otvoren u 
sklopu Programa ruralnog 
razvoja RH 2014. – 2020. 

Ukupna vrijednost 
prijavljenog projekta je 
78.208,13 kuna, od čega 
će se gotovo cijeli iznos 

financirati bespovratnim 
sredstvima. Odobren iznos 
predviđen je za građevin-
ske i obrtničke radove na 
obnovi desetak metara vi-
sokog vidikovca. Izvest će 
se opsežni radovi na kom-
pletnoj sanaciji temelja i 
cijele metalne konstrukcije.

Radovi počinju odmah 
nakon rješavanja propisa-
ne administrativne proce-

dure, a trebali bi završiti 
do lipnja 2018., kada HPD 
Ivančica priređuje središnju 
proslavu svoje 120. obljet-
nice rada. Novčana pot-
pora s velikim je zadovolj-
stvom dočekana u HPD-u:

-Među rijetkim smo 
planinarskim društvima u 
Hrvatskoj koja su uspjela 
privući europska sredstva 
za realizaciju svojih pro-
jekata. S obzirom na to da 
smo dosad sve radove na 
planinarskim objektima 
obavljali dobrovoljnim ra-
dom i vlastitim snagama, 
veseli nas što nam je ovaj 
projekt prošao i što ćemo 
izvođenje radova na obno-
vi Piramide moći povjeriti 
građevincima koji će struč-
no izvesti građevinsku 
sanaciju i antikorozivnu 
zaštitu – izjavio je pred-
sjednik HPD-a Ivančica Bo-
rislav Kušen te poručio da 
planinari, ohrabreni ovim 
uspjehom, već razmišljaju 
o daljnjem koraku, a to je 
proširenje doma na Ivančici.

Duga i lijepa povijesna 
ivanečka planinarska priča 
ovim se ulaganjem nastav-
lja pisati na najljepši način, 
to više što obnova Pirami-
de nadopunjuje kapitalni 
gradski projekt gradnje Mu-
zeja planinarstva (koji se 
također intenzivno pripre-
ma za kandidiranje na je-
dan od EU projekata.(aj, ljr)

Predstavnici švicarskog ula-
gača zainteresiranog za grad-
nju novog proizvodnog pogona 
u Industrijskoj zoni u Ivancu te 
Agencije za investicije i konku-
rentnost u Gradskoj su vijećnici 
održali sastanak s predstavni-
cima Grada Ivanca koji je vodila 
mr. sc. Lana Labaš, direktorica 
Poslovne zone Ivanec d.o.o. 

Na sastanku koji je trajao 
četiri sata bilo je riječi o financi-

ranju investicije prema dostav-
ljenom poslovnom planu, a in-
vestitor je izvijestio domaćine o 
planovima za zatvaranje finan-
cijske konstrukcije za investiciju 
u Ivancu te gradnju hale nago-
vijestio za početak iduće godine. 
L. Labaš informirala je ulagača o 
dostupnim sredstvima iz pojedi-
nih EU fondova, dok je predstav-

nik AIK-a detaljnije izvijestio o 
raspoloživim potporama takvim 
investicijskim ulaganjima s naci-
onalne razine temeljem Zakona 
o poticanju investicija.

 Investitoru je predočen i 
konkretan izračun visine potica-
ja koje može ostvariti, a detaljno 
se razgovaralo i o gradskim be-
neficijama. Ponovni dolazak u 

Ivanec ulagač je najavio tijekom 
jeseni, kada bi pregovori ušli u 
završnu fazu. 

   Gosti su obišli i Industrijsku 
zonu u kojoj je investitor rezer-
virao česticu za gradnju i gdje je 
Grad Ivanec već uredio promet-
nicu i ostalu infrastrukturu kako 
bi ulagaču omogućio nesmetan 
prilaz parceli.(ljr)

Institut za javne financije i 
ove je godine, drugu godinu za-
redom, Grad Ivanec smjestio 
u skupinu hrvatskih gradova s 
najtransparentnijim proračuni-
ma. U analizi „Proračunska tran-
sparentnost županija, gradova 
i općina: studeni 2016. – ožujak 
2017.“, naš je grad svrstan u sku-
pinu 38 gradova odlikaša (od 

ukupno 128 gradova u Hrvatskoj) 
koji su na svojim mrežnim stra-
nicama objavili sve ključne do-

kumente temeljem kojih Institut 
mjeri transparentnost jedinica 
lokalne i područne samouprave. 

Razina proračunske tran-
sparentnosti ocjenjivana je u 
rasponu od 0 do 5, a Grad Ivanec 
svrstan je u najvišu razinu, 5. 
Inače, Institut za javne financije 
proračunsku transparentnost 
analizira iz godine u godinu u 

svih 20 hrvatskih županija, 128 
gradova i 428 općina. Na žalost, 
unatoč zakonskoj obvezi objave 
određenih proračunskih doku-
menata, vidljivo je da ih se veći-
na gradova i općina ne pridržava 
pa Institut smatra neophodnim 
uvođenje kontrole provedbe za-
konskih obveza te kažnjavanje 
odgovornih za njihovo neispu-

njavanje.
   Na žalost, i u našoj županiji 

ima općina koje su na razini 0, 
što znači da na svojim web stra-
nicama nisu objavili ni jedan je-
dini propisani dokument.(ljr)

Projektni ured 
Grada Ivanca za 
EU fondove na 

natječajima E-impuls i 
Kompetentnost i razvoj 
malih i srednjih poduze-
ća koje je raspisalo Mini-
starstvo gospodarstva, 
poduzetništva i obrta 

(riječ je o natječajima ko-
jima se novac za projek-
te tvrtki osigurava iz EU 
fondova) uspio je privući 
3.667.725,99 kuna za čak 
11 projekata poduzetnika 
s ivanečkoga područja. 

   Sve odobrene projekte 
besplatno su izradili kon-

zultanti Projektnog ureda 
predvođeni direktoricom 
Poslovne zone Ivanec mr. 
sc. Lanom Labaš. Ovakvim 
rezultatima je Projektni 
ured i više nego opravdao 
razloge svoga osnivanja, 
ali i priznanja i nagrade 
koje je Grad dosad dobio 

EU FONDOVI Besplatne konzultantske usluge osigurane od strane Grada Ivanca rezultirale milijunima bespovratnih kuna iz EU fondova za poduzetnike našega kraja

Projektni ured Ivanec: Iz EU fondova 3,66 mil. 
kuna za 11 projekata ivanečkih poduzetnika!
 ˝ Ukupna vrijednost kandidiranih projekata je 8,69 milijuna kuna, 

a ta će se svota tijekom iduće dvije godine ubrizgati u gospodarstvo 
Ivanca i okolice; očekuje se otvaranje najmanje 48 novih radnih mjesta 

minimalno 26 novih rad-
nika.

Zbroje li se izno-
si odobrenih sredstava, 
dolazi se do brojke od 
8.728.366,54 kuna novih 
investicija, a od toga će se 
3.667.725,99 kuna finan-
cirati bespovratnim sred-
stvima. Sav taj novac će se 
u periodu od dvije godine 
ubrizgati u gospodarstvo 
Ivanca i okolice. Neospor-
no je da bi takva financij-
ska injekcija morala imati 
multiplicirajući učinak, 
pogotovo zato što bi se 
provedbom projekata tre-
balo otvoriti najmanje 48 
novih radnih mjesta, a to 
bi svakako trebalo rezul-
tirati porastom prihoda i 
izvoza.

Navedeni natječaji bili 
su otvoreni još u drugoj 
polovici 2016. godine, no 
evaluacija i donošenje 
konačnih odluka o finan-
ciranju čekali su se zaista 
dugo, gotovo 10 mjeseci. 
Uspjeh je tim veći zna li 
se da je samo na natječaj 
E – impuls bilo podneseno 
2.099 prijava poduzetnika 
iz cijele Hrvatske! (aj, ljr)

   Potpore i za udruge
Posredstvom Projektnog ureda novčanu su dona-

ciju ostvarile i udruge. 

Udruzi vinogradara Peharček 10.000 
kuna 
Tako je za svoj projekt pod nazivom „Zbrinjava 

educirano“ potporu ostvarila i Udruga vinogradara i 
vinara Peharček iz Ivanca. 

Projekt koji je za Peharček napisao i aplicirao Pro-
jektni ured našao se gotovo pri vrhu rang ljestvice 
odobrenih projekata na natječaju Regionalne zaklade 
za lokalni razvoj “Zamah”.

   Peharček je za svoj projekt dobio 10.000 kuna, 
što je bio najveći iznos koji se mogao ostvariti. Time 
će udruga nabaviti dva kontejnera za zbrinjavanje 
ambalaže koju vinogradari i poljoprivrednici koriste 
u tretiranju vinograda, voćnjaka i ratarskih kultura. 
Riječ je o vakuumski zatvorenim kontejnerima zapre-
mnine 700 litara koji ne ispuštaju mirise i sadržaj u 
okoliš. Kontejneri će se postaviti na dvije lokacije, Si-
novske i Vrhi, a u njih će ambalažu moći odložiti svi 
vinogradari i poljoprivrednici.

Ivanečkom suncu 10.000 kuna za 
tkalački stan
Novčanu donaciju uz pomoć Projektnog ureda 

za EU fondove ostvarila je i Udruga osoba s intelek-
tualnim poteškoćama Ivanečko sunce. Naime, Ured 
je na natječaj HEP-a “Svjetlo na zajedničkom putu” 
prijavio projekt pod nazivom „(Ne)spretnim rukama 
do čuvanja tradicije“ te u kategoriji humanitarnog 
djelovanja za Ivanečko sunce privukao 10.000 kuna. 

 Tim novcem će udruga kupiti jednostavniju 
varijantu tkalačkog stana na kojemu će dvadese-
tak članova izrađivati razne tekstilne predmete s 
tradicionalnim  motivima zagorskog kraja. Rad na 
tkalačkom stanu odličan je za korisnike jer pomaže 
u koordinaciji oka i ruku te poboljšanju motoričkih 
sposobnosti. (aj, ljr)

Na natječaju E- impuls: Izolaterski i 
limarski obrt Božidara Gužvinca povu-
kao je 299.191,13 kn za kupnju stroja te 
za obuku i osposobljavanje zaposlenika. 
Stol – interijer Mladena Canjuge iz Je-
rovca ostvario je potporu od 285.306,30 
kn za nabavu novog CNC obradnog 
centra. Kajzerici Ivanec (direktor: Mari-
jan Čibarić) stiže 
131.929,60 kn 
potpore za naba-
vu novih strojeva 
za proizvodnju 
kruha i peciva 
te za oprema-
nje poduzeća IT 
opremom. IPC – 
inženjering Iva-
nec vl. Mihaela 
Cahuna ostvario 
je 119.321,25 kn 
potpore za na-
bavu nove infor-
matičko - komunikacijske tehnologije i 
računalnih programa.

   IBS vl. Ivana Baneka će 118.979,20 
bespovratnih kuna uložiti u kupnju 
mjernih, prihvatnih i steznih alata te ra-
čunalne opreme i programa. Poduzeću 
Tesla Horvatsko, vl. Gorana Ribića, stiže 
96.575,85 kn za nabavu specijaliziranog 
programskog alata te za osposobljava-
nje zaposlenih za stjecanje novih kom-

petencija i vještina. Obrtu Proizvodnja 
metalne galanterije Piskač vl. Stjepana 
Piskača iz Gačica odobren je iznos od 
71.883,00 kuna za nabavu strojeva i 
alata. Poduzeće Tramex Kamenica, vl. 
Roberta Rodeka, 37.000,80 kuna bes-
povratnih sredstava uložit će u nabavu 
šivaćih strojeva i industrijskog parnog 

kotla. 
Na natječaju 

Kompetentnost 
i razvoj malih i 
srednjih podu-
zeća: Poduze-
će BEZAK MTP 
Ivanec za metal, 
tekstil, plastiku 
(direktor Ro-
bert Bezak) će 
b e s p o v r a t n i h 
1 . 3 5 6 . 9 7 4 , 3 6 
kn uložiti u do-
gradnju hale. 

Izolaterskom i limarskom obrtu Boži-
dara Gužvinca iz Gačica bespovratna su 
sredstva – 643.512,50 k - odobrena za 
nabavu i instalaciju novih strojeva. Po-
duzeće Hydromat Horvatsko ostvarilo 
je potporu od 516.142,00 kuna, a nami-
jenjena je za nabavu i instalaciju novog 
stroja, opreme, softvera i programa. U 
sklopu projekta poduzeće će sudjelovati 
i na stručnom sajmu u Njemačkoj.(aj, ljr)

Projektni ured treba 
zadržati i dalje ga razvijati

Pristigli rezultati direktan su odraz gradske politi-
ke koja je primarno usmjerena na poticanje poduzet-
ništva i novih investicija. Komentirao ih je i gradona-
čelnik Milorad Batinić koji je sa suradnicima iz gradske 
uprave uputio čestitke Projektnom uredu i direktorici 
L. Labaš.

- Ovaj uspjeh samo mi dodatno potvrđuje ono u 
što sam bio siguran od samog početka, a to je da je 
Projektni ured odličan gradski poduzetnički i mar-
ketinški projekt te da su mladi voditelji EU projekata 
prerasli u izvrstan tim kojeg valja zadržati i njegov rad 
i dalje poticati – izjavio je M. Batinić.

Uspjehom Projektnog ureda zadovoljna je i mr. sc. 
Lana Labaš, direktorica Poslovne zone Ivanec d.o.o. u 
čijem sklopu Ured radi.

-Uz naše dosadašnje pakete usluga koje nudimo 
poduzetnicima, upravo radimo na kreiranju   čitavog 
niza novih poslovnih usluga, a za koje smo još po-
četkom srpnja proveli istraživanje tržišta, tj. potreba 
naših poduzetnika. Njih ćemo, uz ostale prihvatljive 
aktivnosti, kao projekt potpore razvoja malog i sred-
njeg poduzetništva, kandidirati na aktualni javni poziv 
Ministarstva gospodarstva i poduzetništva te poku-
šati ostvariti bespovratnu potporu za dio troškova 
predviđenih tih projektom i  na taj način smanjiti udio 
sredstava kojima se Projektni ured financira iz grad-
skog proračuna – poručila je L. Labaš

kompleksniji i financijski 
izdašniji – u njemu su odo-
brena tri projekta ukupne 
vrijednosti 6.426.135,25 

kuna, od čega je bespo-
vratnih 2.507.628,86 kuna. 
Kroz ove projekte podu-
zetnici bi trebali zaposliti 

za njega (nagradu Smart 
City od Poslovnog dnevni-
ka i Grad gospodarstva od 
Udruge gradova RH). 

Na natječaju 
E-impuls: 1,16 
milijuna kuna za 
8 poduzetnika
   Evo sada i detaljnije 

o rezultatima uspješne 
suradnje poduzetnika s 
Projektnim uredom. Na 
prvom natječaju Ministar-
stva gospodarstva pod 
nazivom E – impuls prošlo 
je osam projekata ivaneč-
kih poduzetnika. Njihova 
ukupna vrijednost jest 
2,270.772,55 kuna, a od 
toga je iz EU fondova po-
vučeno 1.160.097,13 kuna 
bespovratnih sredstava. 

Sada slijedi provedba 
projekata u kojima će po-
duzetnici dobivena sred-
stva investirati, a to bi 
trebalo rezultirati novim 
zapošljavanjem na koje 
su poduzetnici obvezali 
pa se tako očekuje da će 
kroz odobrene projekte 
osam poduzetnika otvoriti 
minimalno 22 nova radna 
mjesta.

Na natječaju 
Kompetentnost: 
2,51 milijuna za 3 
poduzetnika
Što se tiče drugog na-

tječaja - Kompetentnost 
i razvoj malih i srednjih 
poduzeća, koji je bio puno 
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Projektni ured Ivanca ove je godine iz EU i nacionalnih fondova za 
poduzetnike i udruge povukao 3,79 milijuna kuna bespovratnih sredstava

Poduzeće Hydromat ostvarilo je potporu za nabavu i instalaciju novog 
stroja, opreme i softvera

Tko je ostvario bespovratne potpore?

Bespovratna sredstva ostvarilo je i 
proizvodno poduzeće Stol interijeri 
vl. M. Canjuge

NAJLJEPŠI POKLON U susret proslavi 120 godina 
rada i postojanja HPD–a Ivančica Ivanec 

Projektni ured i HPD: Za obnovu 
Piramide 77.000 kn iz EU fondova

 ˝ Novčana potpora 
omogućit će da se, 
punih 90 godina 
nakon izgradnje, 
temeljito obnovi 
Piramida na Ivančici 

Piramida 
na Ivančici

Piramida na Ivan-
čici podignuta je 1893. 
godine zaslugom 
HPD-a. Tada je imala 
drvenu konstrukciju, 
a trajala je do Prvog 
svjetskog rata, kada je 
srušena. Nova, dese-
tak metara visoka že-
ljezna piramida, kakvu 
poznajemo i danas, 
dovršena je 1929. go-
dine. Posljednja i vrlo 
skromna sanacija pira-
mide bila je izvedena 
1958., a obuhvaćala je 
tek bojanja i prema-
zivanje konstrukcije.
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INDUSTRIJSKA ZONA  Poslovni sastanak u Gradskoj vijećnici

Predstavnici švicarskog ulagača i AIK-a u Ivancu o novom ulaganju

 ˝ Investitor 
zainteresiran za gradnju 
proizvodnog pogona u 
Industrijskoj zoni ponovni 
je dolazak u Ivanec 
najavio tijekom jeseni

TRANSPARENTNOST Slijedom najnovijeg izvješća Instituta za javne financije
Gradu Ivancu najviša ocjena za transparentnost proračuna

 ˝ Razina proračunske 
transparentnosti 
ocjenjivana je u rasponu 
od 0 do 5, a Grad Ivanec 
dobio je najvišu ocjenu, 5
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Krajnji rok za 
dostavu 
podataka: 31. 
listopada 2017. 

Upravni odjel za proračun, finan-
cije i gospodarstvo obavještava sve 
obveznike poreza na nekretnine o 
produljenju roka dostave podataka 
o poreznom obvezniku i podataka o 
nekretninama prema Zakonu o lokal-
nim porezima. Rok za dostavu poda-
taka produljuje se zaključno do 31. 
listopada 2017. godine.

Zakonom o 
lokalnim pore-
zima (Narod-
ne novine br. 
115/16) koji je 
stupio na snagu 
1. siječnja 2017. 
godine propisa-
no je da se od 
1. siječnja 2018. 
godine uvodi PO-
REZ NA NEKRETNINE, koji će u cijelosti 
zamijeniti komunalnu naknadu i porez 
na kuće za odmor.

   Upravni odjel za proračun, financi-
je i gospodarstvo Grada Ivanca je 5. lip-
nja 2017. godine uputio poziv obvezni-
cima poreza na nekretnine za dostavu 
podataka o poreznim obveznicima i 
o nekretninama do 31. kolovoza 2017. 
godine. Ovaj rok se sada produljuje do 
konca listopada, što je ujedno i krajnji 
rok koji je za dostavu spomenutih po-
dataka odredio zakonodavac.

Svi potrebni obrasci građanima su 
dostupni na internetskoj stranici www.
ivanec.hr, a mogu se preuzeti i u pisar-
nici Grada Ivanca. 

Ispunjeni i potpisani obrasci mogu 
se dostaviti: osobno, predajom u pi-
sarnici Grada Ivanca, u vremenu od 
08:00h-15:00h;  putem pošte, na adre-
su Grad Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 
9b, 42240 Ivanec ili  elektroničkim pu-
tem, na e-mail adresu: poreznanekret-
nine@ivanec.hr 

Za dodatne informacije i upute te za 
pomoć u popunjavanju obrazaca, slo-
bodni ste nas kontaktirati: telefonom 
– 042/ 404 878, 042/ 404 882, elek-
troničkim putem, na e-mail adresu: po-
reznanekretnine@ivanec.hr ili  osobno 
u gradskoj upravi (soba 2 i 10), u vreme-
nu od 08:00-15:00h.

Na nekad zapuštenoj i korovom obra-
sloj površini oko željezničke postaje u 
Kuljevčici ovoga je ljeta uređeno veliko 
parkiralište na kojemu se može parkirati 
više od 30 vozila. Time je ujedno ispunje-
na želja mještana jerovečkog i okolnog 
područja koji su u zadnje vrijeme učestalo 
apelirali da se kod postaje uredi primjeren 
prostor na kojemu bi vozači koji dočekuju 
putnike na povratku vlakom iz škole ili s 
posla mogli sigurno parkirati, ne ugroža-
vajući promet na županijskoj cesti. 

   Šansa za to pružila se ovoga ljeta, 
kada je Hž u Kuljevčici obavljao rado-
ve na zamjeni kolosijeka. Primijetio je to 
mještanin Stjepan Ostroški te dojavio 
vodstvu MO-a Jerovec Gornji na čelu s 
Marijem Canjugom. Smatrajući da se veća 
količina starog materijala s kolosijeka 
može iskoristiti za uređenje parkirališta, 

posredstvom Grada Ivanca upućena je 
zamolba Hž-u da mu materijal besplatno 
ustupi, što je i učinjeno. U akciju je tada 
stupila i građevinska operativa Ivkoma 
d.d. pa je u kratkom vremenu nekad ružan 
i zapušten predio oko postaje pretvoren u 
oko 400 „kvadrata“ solidnog parkirališta.

A to nije sve. Budući da je na raspola-
ganju bila veća količina materijala, dosta-
jalo je i za uređenje nerazvrstanih putova 
u zaselcima Stančići i Kušeni. I svi zado-
voljni.(ljr)

USPJEH Nova potpora 
projektu Srednje škole 
Ivanec iz EU fondova

Srednjoj školi 
104.910 eura iz 
Erasmus+ 
programa!

Srednjoj školi Ivanec odobren je pro-
jekt “HERE Map Makers” iz ERASMUS+ 
programa (programa EU za obrazovanje, 
osposobljavanje mlade i sport za razdo-
blje 2014. – 2020.) - suradnja za inova-
cije i razmjenu dobre prakse u iznosu od 
104.900 eura! 

Provedba projekta u školi će trajati go-
tovo cijelu slje-
deću školsku 
godinu. Počet 
će 1. listopada 
ove, a završiti 
31. svibnja 2019. 
godine.

- Radi se o 
međunarodnom 
projektu, čiji je 
nositelj Srednja 
škola Ivanec, 
a partneri su 
srednje škole iz drugih dijelova Hrvatske, 
Slovenije, Italije, Poljske i Španjolske te 
vodeća svjetska tvrtka za izradu digitalnih 
karata - tvrtka Here. Cilj projekta je ojača-
ti kapacitete škola u učenju geografskih 
informacijskih sustava u skladu s moder-
nim trendovima izrade digitalnih karata. U 
ovom projektu škole će primijeniti inovati-
van pristup učenju na način da učenicima 
omoguće upotrebu najnovijih informa-
cijsko-komunikacijskih alata, inovativnih 
sadržaja i metoda – izjavila je ravnateljica 
Srednje škole mr. sc. Lidija Kozina, aktual-
na ivanečka dogradonačelnica, inače jedna 
od glavnih članica tima koji su ovaj projekt 
kreirali i aplicirali na ERASMUS. 

Tijekom njegove provedbe će učenici i 
profesori iz svih škola uključenih u projekt 
razmijeniti svoja iskustva u području di-
gitalne kartografije, educirati se o novim 
tehnologijama te Here softver alatima 
primijeniti nova znanja u izradi digitalnih 
karata lokalnog područja. Ovaj projekt je 
važan jer se njime Srednja škola pridružu-
je trendovima kojima se mladi stimuliraju 
za izbor studija u STEM područjima (zna-
nost, tehnologija, mehanika), što je ova 
škola već započela projektom Heureka.

Podsjećamo, Srednja škola Ivanec po 
povlačenju sredstava iz EU fondova jedna 
je od najuspješnijih u RH. U prošloj šk. godi-
ni je iz Europskog socijalnog fonda za svoja 
tri projekta povukla čak 4,2 milijuna kuna!  
Novim projektom ukupni iznos penje se na 
oko 5 milijuna kuna(!), a tom respektabil-
nom svotom – koja je u cijelosti usmjerena 
u suvremeno obrazovanje ivanečkih sred-
njoškolaca za 21. stoljeće – Srednja škola 
Ivanec europskim novcem sama uspješno 
provodi mini reformu obrazovanja.(ljr)

Projekt gradnje sanitarne kanalizacije 
u Bedencu financirat će se s 4,36 miliju-
na kuna potpore iz Europskog fonda za 
ruralni razvoj! Potvrđeno je to i službe-
nim dopisom kojim Agencija za plaćanja u 
poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju 
obavještava da ovaj projekt udovoljava 
svim uvjetima propisanim pravilnikom 
i natječajem te da mu je temeljem toga 
utvrđen najviši iznos potpore.

Ovu visoku novčanu potporu iz EU fon-
dova povukle su Ivkom – vode d.o.o. Iva-
nec kandidiranjem projekta na podmjeru 
7.2 – Ulaganje u građenje javnih sustava 
za vodoopskrbu, odvodnju i pročišćavanje 
otpadnih voda. Suglasnost za ovaj projekt 
Ivkomu je prethodno izdalo Gradsko vije-
će Ivanca.

   Poznato je da naselje Bedenec nije 
ušlo u projekt Aglomeracije Ivanec. Ra-
zlog tomu je što su jedinični troškovi 
gradnje kanalizacijske mreže i pogonski 
troškovi za to naselje (kao i neka druga 
naselja) bili znatno veći od prihvatljivih 
troškova propisanih uvjetima za izradu 
projektne dokumentacije za Aglomera-
ciju. 

U prvoj fazi – kroz centar 
naselja
Budući da je po broju stanovnika Be-

denec najveće naselje bez kanalizacijske 
mreže na području grada Ivanca, sredstva 
za izgradnju odvodnje morala su se plani-
rati iz drugih izvora. Rješenje je nađeno u 
kandidiranju projekta na natječaj EU Fon-
da za ruralni razvoj.

Zadovoljstvo uspješnom kandida-
turom istaknuto je i na sastanku koji 
je gradonačelnik Milorad Batinić sa 
suradnicima iz gradskih službi u četvr-
tak, 24. kolovoza, održao s direktorom 
Ivkoma d.d. Mladenom Stankom, teh-
ničkim direktorom Ivom – voda Rankom 
Zboduljom i drugim predstavnicima Iv-
koma. 

Projekt gradnje kanalizacije u Bedencu 
je u visokoj provedbenoj fazi. Projektna 

dokumentacija je izrađena i ishođena je 
građevinska dozvola. Izvođač je uveden 
u posao, a u tijeku je rješavanje još dijela 
imovinsko – pravnih odnosa. S radovima 
će se početi čim Agencija dostavi ugovor 
i izvrši provjeru dokumentacije iz prove-
denog postupka javne nabave. Pošto se 
većina zahvata izvodi u cestovnom poja-
su, za radove je pribavljena i suglasnost 
žUC-a.  

 U prvoj fazi radova gradit će se blizu 
5 kilometara kanalizacijske mreže, s dvije 
precrpne stanice. U natječajnom postup-
ku izvođenje radova povjereno je tvrtki 
HIS iz Višnjice.

Novi sustav odvodnje gradit će se pre-
težito uz glavnu županijsku cestu kroz 
naselje, dok će se u drugoj fazi rješavati 
ostatak naselja (kućanstva uz odvojke 
nerazvrstanih cesta). Ivkom-vode zadu-
žene su da odmah pokrenu aktivnosti na 
izradi projektne dokumentacije za drugu 
fazu gradnje sanitarne kanalizacije. Pro-
jekti trebaju biti dovršeni do lipnja 2018. 
godine. 

 ˝ Ravnateljica 
L. Kozina: Ovim 
projektom Sred-
nja škola pridru-
žuje se trendo-
vima kojima se  
mladi stimuliraju 
za daljnje ško-
lovanje u STEM 
područjima
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 INFRASTRUKTURA  Iz Europskog fonda za ruralni razvoj

Gradu Ivancu stiže 4,36 
milijuna kuna za gradnju 
kanalizacije u Bedencu

KAD SVI UPREGNU SNAGE  U suradnji MO-a Jerovec G., HŽ-a, Grada Ivanca i Ivkoma

Uređeno je parkiralište kod 
željezničke postaje Kuljevčica

 ˝ Dijelom materijala 
sanirani su putovi u 
zaselcima Stančići i Kušeni 

Parkiralište kod željezničke postaje u Kuljevčici
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Istovremeno će Grad Ivanec početi s 
aktivnostima na izradi projektne doku-
mentacije oborinske odvodnje, pri čemu 
je naglašeno da ona mora biti usklađe-
na s projektom sanitarne kanalizacije. 
Troškovi izrade projekata bit će uvršteni 
u Program gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2018. go-
dinu.

Kanalizacija dijela Ivanušev-
ca i Rajterove te Kumičićeve 
ulice
Na sastanku se razgovaralo i o pro-

blematici vezanoj uz gradnju kanalizacije 
u dijelovima ulica Ivanuševec i Rajtero-
va, koje nisu bile obuhvaćene projektom 
Aglomeracije pa se rješenje za njih tre-
balo naći iz drugih izvora. Za njih je izrada 
projektne dokumentacije već u tijeku (Hr-
vatske vode nedavno su izdale i posebne 
uvjete) i očekuje se da će se dovršiti u što 
kraćem roku. 

Nadalje, kako bi se trajno riješio pro-
blem poplavljivanja objekata u Ulici E. 
Kumičića, Ivkom-vode zadužene su za 
pronalaženje rješenja (kroz Aglomeraciju 
ili kao samostalan projekt) za nastavak 
izgradnje oborinske odvodnje, točnije, za 
gradnju cjevovoda od Kumičićeve do ro-
tora (kod Petrola) u duljini oko 500 meta-
ra. (ljr)

 ˝ Projekt je u visokoj 
provedbenoj fazi; pripreme 
za radove već se obavljaju, a 
a u tijeku je rješavanje dijela 
imovinsko-pravnih odnosa

Odvodnja u 
ostalim 
naseljima

U cilju rješavanja problematike 
odvodnje i u ostalim naseljima, koja 
nisu ušla u obuhvat Aglomeracije, 
istaknuto je da je i za ta naselja po-
trebno što prije izraditi tehničko i 
koncepcijsko rješenje odvodnje. Iv-
kom – vode su zadužene da do kraja 
ožujka 2018. godine takva rješenja 
izrade za sva naselja izvan obuhvata 
Aglomeracije. 
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Sanitarna kanalizacija u Bedencu 
gradit će se iz EU sredstava

U tijeku je izrada projekata za dio ulica Ivanuševec i Rajterova

AGLOMERACIJA IVANEC
Nezadovoljstvo: Hrvatske vode 
kasne s projektima!

Posebna tema sastanka gradskog vodstva i predstavnika Ivkoma bio je projekt 
Aglomeracije Ivanec (sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda u Ivancu i 
gravitirajućim naseljima, vrijedan oko 140 milijuna kuna, koji se financira iz EU Struk-
turnih fondova). Riječ je o golemom projektu koji vode Hrvatske vode, a partneri su 
Ivkom – vode i Grad Ivanec. Projekt je započet, realizirat će se u osam etapa, a rje-
šavanje imovinsko – pravnih odnosa je u tijeku.   Na sastanku je izraženo nezado-
voljstvo što Hrvatske vode kasne s izradom projektne dokumentacije i s dozvolama 
(unatoč tome što su Ivkom – vode postupak pokušale ubrzati) pa je došlo do kašnje-
nja u planiranoj dinamici provedbe projekta. 

-Grad Ivanec već godinu dana čeka kompletnu dokumentaciju iz koje će biti vid-
ljivo što će se, kada i u kojoj ulici raditi, kako bi temeljem toga mogao donijeti plan i 
program modernizacije ulica i nerazvrstanih cesta. Bez uvida u točne lokacije izvo-
đenja radova i informacija o tome u kojim će se ulicama postavljati nova kanaliza-
cija, a gdje će se i u kolikom opsegu rekonstruirati stara, Grad ne može donijeti svoj 
plan modernizacije cesta i s njime upoznati građane – poručio je gradonačelnik.

   Također, ti su podaci važni i za žUC, kako bi se mogli planirati daljnji radovi na 
županijskim cestama (npr. Nazorova ulica, za koju se zna da će biti potpuno rasko-
pana). Dogovoreno je da će do početka rujna Ivkom – vode definirati konačne trase 
kanala, dok će Ivkom – vode, Ivkom – plin i Grad Ivanec hitno definirati zahvate na 
vodovodnoj i plinskoj mreži (u zonama gdje neće biti radova na Aglomeraciji) kako bi 
se mogao dovršiti plan modernizacije nerazvrstanih cesta. Rok za to bio je 1. rujna.

   O navedenim temama i nezadovoljstvu Grada Ivanca zbog kašnjenja u planira-
noj dinamici razgovaralo se i na sastanku projektnog tima održanog u ponedjeljak, 
28. kolovoza, u Varaždinu, kojemu su nazočili predstavnici Hrvatskih voda, Ivkom-
voda, Grada Ivanca i tvrtke Proning DHI. Dogovoreno je da će studija izvodljivosti biti 
dovršena do 30. listopada ove godine, dok bi projekt trebao biti apliciran najkasnije 
do 30. studenog.    Potvrđivanje aplikacije očekuje se u prvoj polovici iduće godine, a 
početak rada krajem 2018. ili početkom 2019. godine. 

POREZ NA 
NEKRETNINE  
Produljuje se rok 
dostave podataka o 
poreznom obvezniku 
i o nekretninama 
prema Zakonu o 
lokalnim porezima

 ˝ Konac 
listopada 
ujedno je i 
krajnji rok koji 
je za dostavu 
podataka o 
nekretninama 
odredio 
zakonodavac
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U utorak, 22. kolovoza, gra-
donačelnik Milorad Batinić sa 
suradničkim je timom – pročel-
nicom za lokalnu samoupravu, 
imovinu i javnu nabavu Mari-
nom Držaić, građevinskim inže-
njerom Mihaelom Cahunom te 
predstavnicima vijeća mjesnih 
odbora obišao društvene do-
move u Kaniži, Jerovcu Gornjem 
i Donjem te u Osečkoj. Boravio 
je i u staroj školi u Salinovcu te 
obišao teren na kojemu još ove 
godine počinje prva faza grad-
nje društvenog doma za potre-
be mjesnih odbora Vuglovca i 
Gečkovca. 

   Budući da počinju pripreme 
za izradu proračuna za 2018. 
godinu te proračunskih projek-
cija za razdoblje 2019. - 2021., 
potrebno je utvrditi trenutačno 
stanje objekata, kako bi se de-
finirao program i dinamika ra-
dova kojom će se tijekom idućih 
nekoliko godina pojedini novi 
domovi graditi, a stari sanirati, 
rekonstruirati, obnavljati i uređi-
vati. Cilj je dovesti sve objekte 
u uporabno i funkcionalno sta-
nje te ih, po načelu odgovorne 
brige o javnoj imovini, staviti 
građanima na korištenje.

Predstojeći radovi u 
Vuglovcu - Gečkovcu
   Što se tiče budućeg društve-

nog doma Vuglovec – Gečkovec, 
ove su godine izvedeni zemlja-
ni radovi na pripremi terena za 
njegovu gradnju te na uređenju 
prilaznog puta. Teren je nekoliko 
mjeseci ostavljen da se slegne i 
stabilizira, a ono što sada slije-
di jest raspisivanje natječaja za 
izgradnju temelja objekta. Grad 
za ovaj društveni dom ima svu 
projektnu dokumentaciju i gra-
đevinsku dozvolu. Temelji će biti 
izgrađeni tijekom jeseni, a na-
stavak slijedi iduće godine, kada 
će objekt biti stavljen pod krov. 

Predstavnike Grada na budu-
ćem je gradilištu dočekala pred-
sjednica Vijeća MO-a Vuglovec 
Marina Putar. Dogovoreno je da 
se, u cilju pripreme gradilišta za 
radove, izvrši košnja cijele po-
vršine. Budući da su mreže na 
golovima na sportskom igrali-
štu mreže potpuno dotrajale, 
dogovoreno je da se zamijene 
novima.

Društveni dom u Kaniži
U pratnji člana Vijeća MO-a 

Zdravka Križeka, obiđen je i 
društveni dom u Kaniži. Riječ je 
o novom objektu koji je građe-
vinski kompletno dovršen, s po-
stavljenom vanjskom stolarijom 
i instalacijama. Predstoji ugrad-
nja unutarnje stolarije i sani-
tarija te postavljanje podova, 
izvođenje keramičarskih radova 
i priključaka na struju, vodu i plin 

MJESNI ODBORI  Gradonačelnik M. Batinić sa suradnicima obišao društvene domove

te vanjsko uređenje i planiranje 
terena. Dio ovih radova moći će 
obaviti još ove godine, iz za to 
predviđenih proračunskih sred-
stava. A lokalni poduzetnici, koji 
su i dosad dali velik doprinos u 
materijalu i radovima, najavili su 
da će i dalje pomagati, a sve u ci-
lju da se objekt što prije dovrši i 
stavi u funkciju.

Vijeće MO-a najavljuje da će 
u novom objektu prirediti zbor 
građana, kako bi mogli razgleda-
ti svoj društveni dom, a na kojem 
će ih ujedno upoznati s progra-
mom rada Mjesnog odbora Ka-
niže tijekom iduće četiri godine.

U Jerovcu Gornjem i 
Donjem
 U pratnji članice Vijeća MO-a 

Jerovec Gornji Diane Canjuga, 
predstavnici Grada obišli su i 
tamošnji društveni dom. Budući 
da je zapušten i nije u dobrom 
stanju, Grad Ivanec već je prije 
zatražio stručnu ocjenu stanja 
objekta i troškovnik potrebnih ra-
dova. Ono što slijedi jest potpuna 
rekonstrukcija objekta sa zamje-
nom krovišta i stolarije, sanacija 
zidova i rekonstrukcija sanitar-
nog čvora, izvođenje kerami-
čarskih radova i novog grijanja.  

   Sagradit će se i nadstreš-
nica ispred objekta te urediti 
okoliš, uključujući i ogradu. Cilj 
je građanima Jerovca Gornjeg 
predati na korištenje posve 
funkcionalan i uređen objekt 
u kojemu će se moći sastajati i 
održavati razne skupove i dru-
ženja (mladi). 

Što se tiče građevinski zapo-
četog objekta u Jerovcu Donjem 
(u fazi je legalizacije), dogovo-
reno je da se održi sastanak s 
Vijećem MO-a, kako bi se čule 
želje samih građana te s njima 
dogovorilo u kojem smjeru dalje 
razvijati ovu investiciju. Grad će 
dati izraditi idejno rješenje kao 
predložak o kojem će se raz-
govarati i temeljem kojeg će se 
nastojati utvrditi pravci daljnjeg 
uređenja toga objekta, s obzi-

 ˝ Cilj obilaska: utvrditi trenutačno stanje objekata 
radi izrade programa gradnje, sanacije, rekonstrukcije 
i uređenja domova, kako bi se doveli u posve 
funkcionalno stanje i stavili na raspolaganje građanima

 U staroj školi u Salinovcu

 Urediti sve društvene domove
Gradonačelnik M. Batinić najavljuje obilazak i 

svih ostalih društvenih domova na području gra-
da Ivanca (u Lančić-Knapiću, Lukavcu, Stažnjev-
cu, Cerju Tužnom, u Ivanečkoj željeznici) kako bi 
se točno utvrdilo i njihovo stanje, odnosno kakve 
je sanacijske i druge radove na njima ili u njihovu 
okolišu potrebno izvesti te koji je inventar po-
trebno zamijeniti. Sve to kako bi se domovi tije-
kom sljedećih nekoliko godina kompletno doveli 
u red i osposobili za svoju osnovnu funkciju, a to 
je da služe društvenom životu građana.

Objekt društvenog doma u Punikvama nalazi 
se u suvlasništvu, pa i održavanje zgrade  ovisi o 
odlukama suvlasnika. Grad Ivanec će nakon ana-
lize stanja objekta od strane ovlaštenog inženjera 
predložiti nužne zahvate koji se odnose na za-
jedničke dijelove zgrade. U unutrašnjosti objekta, 
odnosno u dijelu kojim upravlja i koristi ga Mjesni 
odbor, također je potrebno izvesti nužne popravke 
u sanitarnim prostorijama, trajno riješiti pitanje 
grijanja,  osigurati sredstva za opremu te defini-

rati način redovitog održavanja i čišćenja vanjskog  
prostora i pripadajućeg sportskog i dječjeg igrališta

Što se tiče Škriljevca, projekt gradnje društve-
nog doma u tom mjesnom odboru kandidiran je 
na Mjeru 7 EU fonda za ruralni razvoj, a isti projekt 
bit će prijavljen i na druge natječaje u najavi. Uko-
liko ne prođe, gradnja doma u Škriljevcu financi-
rat će se proračunskim sredstvima. U vezi grad-
nje društvenog doma održat će se i sastanak s 
mještanima MO-a Vitešinec. U vezi gradnje druš-
tvenog doma za Ribić Breg i Horvatsko, održat će 
se sastanci  s vijećima oba mjesna odbora kako bi 
se u dogovoru s građanima, prije svega, definira-
la odgovarajuća lokacija za izgradnju, prihvatljiva 
i jednom i drugom naselju.  U naseljima pak u ko-
jima postoje vatrogasni domovi, a koje bi za svoje 
aktivnosti željeli koristiti pojedini mjesni odbori 
i udruge, Grad Ivanec tamošnjim se DVD-ima 
nudi kao partner u obnovi objekata, sve s ciljem 
da građanima omogući njihovo korištenje radi 
obogaćivanja mjesnog društvenog života.(ljr)

O problematici 
stare škole u 
Salinovcu

Predstavnici Grada svratili 
su i u staru školu u Salinovcu, 
gdje ih je predsjednik Vijeća 
MO-a Stjepan Četrtek upozo-
rio na potrebu hitne sanacije 
parketa u jednoj učionici, koji je 
uništen u havariji nastaloj pu-
canjem vodovodne cijevi. Prili-
kom obilaska škole razgovara-
lo se i o mogućnostima prodaje 
dijela starog i nepotrebnog 
inventara te o lokaciji na koju 
bi se smjestio dio skulptura 
velikih dimenzija nastalih na 
proteklim festivalima kipare-
nja motornom pilom (ljuljačke, 
dvorac i sl.), a koje su pogodne 
za uređenje dječjeg igrališta.

Bilo je riječi i o načinu pre-
zentacije i zaštite skulptura, a 
DŠR je inicirao i temu prodaje 
dijela fundusa, čime bi osigu-
rao dio novca za svoj rad.(ljr)
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U obilasku doma u Jerovcu 
Gornjem (gore)

S predsjednicom MO-a Vuglovec M. Putar

Kod novog društvenog 
doma u Osečkoj (lijevo)

U Hrvatskoj se trenutno na 
odlagališta baca čak 85% ot-
pada! Prema EU propisima, 
do 2020. Hrvatska mora od-
vajati 50% komunalnog otpa-
da, a trenutačno ga odvajamo 
gotovo upola manje - 24%. 
Ukoliko spomenute brojke ne 
dostignemo, Hrvatska će mo-
rati plaćati novčane penale. 
Umjesto na plaćanje kazni zbog 
neizdvajanja otpada, nema 
sumnje u to da bismo taj no-
vac mogli pametnije potrošiti.

Po prijedlogu Europskog 
parlamenta, najmanje 70% ko-

munalnog otpada trebalo bi do 
2030. reciklirati ili pripremiti za 
ponovnu uporabu. Europska ko-
misija predložila je 65%. Za am-
balažne materijale kao što su 
papir i karton, plastika, staklo, 
metal i drvo, cilj recikliranja je – 
80% do 2030. godine.

Biootpad čini najveći maseni 
udio u komunalnom otpadu, čak 
67%. Mi imamo problem jer ne 
odvajamo biootpad, već  ga tr-
pamo u kante zajedno s ostalim 
komunalnim otpadom pa on za-
vršava na odlagalištu u Jerovcu. 
Istodobno, kako smo naveli na 

početku ovog teksta, u obvezi 
smo smanjiti odlaganje otpada. 

Miješanjem s komunalnim ot-
padom, biooptad se tako odlaže 
na odlagališta gdje se razgrađu-
je anaerobnim postupcima, emi-
tirajući štetne plinove. Pa tako 
posredno i neposredno utječe na  
vrijednost  nekretnina, onečišće-
nje okoliša te povećava troškove 
građana za odvoz komunalnog 
otpada i pročišćavanje voda. 

Ima li za to rješenja? Ima.
Biootpad je kuhinjski otpad 

(ostaci od pripreme hrane), vrtni 
ili zeleni otpad i vrijedna je siro-

AKTUALNO I u Ivancu građani goleme količine biootpada odlažu u komunalni otpad

Ne odlažite biootpad u smeće, kompostirajte ga!
Piše: dipl. ing. Mirjana Skroza

 ˝ Oni građani koji imaju kuće s okućnicama i vrtove, pozvani su da otpad 
organskog podrijetla kompostiraju i da tako pridonesu smanjenju količina 
smeća na odlagalištima, zbog kojih Hrvatskoj prijete visoke novčane 

U četvrtak, 24. kolovoza, 
u Gradskoj vijećnici održan je 
sastanak kojeg je gradonačel-
nik Milorad Batinić sa svojom 
zamjenicom Lidijom Kozina i 
Upravnim odjelom za urbani-
zam, komunalne poslove i zašti-
tu okoliša na čelu s pročelnikom 
Stankom Rožmanom sazvao s 
poslovodstvom Ivkoma. 

 Razlog sastanka bile su broj-
ne primjedbe na propuste i (ne)
kvalitetu održavanja svih grad-
skih groblja i javnih zelenih po-
vršina (osobito gradskog parka) 
koje su tijekom ljeta Gradu upu-
tili građani i mjesni odbori. Nered 
na terenu zatekli su i gradski ko-
munalni redari te ga uredno fo-
tografski dokumentirali.

Prezentirane im 
fotografije zapušte-
nih površina
želeći iz prve ruke dobiti 

informaciju o razlozima zapu-
štenih groblja i staza, parka i 
zelenih površina, gradonačelnik 
je od mjerodavnih predstavnika 
Ivkoma i Uprave groblja zatražio 
objašnjenje za očit pad kvalitete 
održavanja svih površina koje je 
Grad Ivanec Ivkomu povjerio na 
upravljanje i održavanje.

Na početku sastanka su Iv-
komu prezentirane fotografi-
je travom i korovom obraslih 
staza i grobova na grobljima u 
Ivancu, Radovanu, Margečanu 
i Prigorcu. Zatraženo je i objaš-
njenje odloženog i neuklonje-
nog građevinskog materijala, 
suhe trave na grobljima koja 
nakon tretiranja herbicidima 
nije odstranjena,  korovom za-
raslih groblja, za zapušteno 
ukrasno grmlje i nasade u grad-
skom parku te za oštećenja koja 
nisu sanirana još od prve oluje 
u lipnju. 

   Kao glavni razlog očitog za-
stoja u održavanju groblja i jav-
nih površina, predstavnici Ivko-
ma naveli su nedostatak radnika 
i to zbog toga što im je petero 
djelatnika završilo na bolovanju, 
dok ih je preko javnih radova tre-
nutačno zaposleno samo troje. 
Budući da je ovoga ljeta bilo više 
velikih grmljavinskih nevremena 
koja su pričinila velike štete u 
parku - zbog čega se puno vre-
mena utrošilo na sanaciju i ukla-
njanje šteta - istaknuto je da sa 
smanjenim brojem djelatnika Iv-
kom nije mogao pružiti kvalitet-
nu uslugu redovitog održavanja 
svih površina koje su mu povje-
rene na upravljanje.

Batinić: Ne smije se 
ponoviti!
Uz uvažavanje dijela 

objektivnih razloga koji su doveli 
do takvog stanja, Ivkomu je skre-
nuta pažnja na činjenicu da je 
zatečeno stanje nedopustivo 
te da, bez obzira na okolnosti, o 
svim javnim površinama mora 
voditi redovitu brigu i naći me-

hanizam i rješenje da se ovakve 
stvari više ne događaju. 

-Problem pomanjkanja bro-
ja djelatnika Ivkom mora riješiti 
ili kroz model javnih radova ili 
neki drugi interni model koji će 
rezultirati osiguranjem dovolj-
nog broja radnika na poslovi-
ma održavanja javnih površina 
i groblja. Ivkom mora osigurati 
da se navedeni poslovi obav-
ljaju kvalitetno i pravodobno, u 
skladu s terminskim planovima, 
odlukama i ugovorima. Ovakvi 
se slučajevi više ne smiju pono-
viti! Neophodno je također da 
se ubuduće na terenu osigura 
dodatna kontrola svih radova 
i aktivnosti koje se izvode na 
grobljima i svim ostalim javnim 
površinama – naložio je grado-
načelnik M. Batinić. 

Višegodišnji Plan 
uređenja groblja - 15. 
rujna
Jedna od glavnih tema sa-

stanka bili su i planovi uređenja 
svih gradskih groblja, u skladu s 
inicijativom koju je Grad pokre-

nuo još početkom ove godine. 
U vezi s time istaknuto je da je 
Arhitektonski studio Nexar iz 
Ivanca izradio Idejno rješenje 
uređenja gradskih groblja, koji je 
osnova za izradu višegodišnjeg 
Plana uređenja svih groblja na 
području grada Ivanca. Stoga su 
gradski Upravni odjel za urba-
nizam i komunalne poslove i Iv-
kom d.d. zaduženi da do 15. rujna 
izrade prijedlog višegodišnjeg 
Plana kao i troškovnike za njego-
vu provedbu.

Budući da se najveći broj pri-
mjedbi i građana i Grada odnosi 
na nekvalitetno održavanje gro-
blja, Ivkom d.d. Ivanec zadužen 
je da promptno riješi najveće 
uočene probleme. Prije svega, 
pošto je drveni pokrov na grob-
nicama na novom groblju posve 
dotrajao, Ivkom mora izraditi 
novi pokrov. 

 Također, treba postaviti novu 
slavinu na ivanečkom groblju 
te oko nje sanirati površinu jer 
sadašnja ne samo da je posve 
neadekvatna, već i za korisnike 
predstavlja potencijalnu opa-
snost. Posebna pažnja Ivkomu je 
skrenuta na obvezu redovitog i 
učinkovitog uklanjanja korova sa 
svih površina na svim grobljima, 
u skladu s Programom održava-
nja i uređenja gradskih groblja.

Pripreme za rješava-
nje problematike 
odvajanja biootpada
Posebna tema razgovora bili 

su problemi u gospodarenju ot-
padom. Konkretno, uočeno je da 
velika većina građana biootpad 
(organskog podrijetla) ne odvaja, 
već ga odlaže u smeće s ostalim 
miješanim otpadom. Biooptad 
ne odvajaju čak ni oni koji imaju 
mogućnost da ga u okućnicama 
kompostiraju, što je velika šteta. 

Sve to, a pogotovo u ljetnim 
mjesecima, kada građani u kante 
odlažu velike količine biootpada 
iz vrtova i voćnjaka, rezultira po-
većanjem količina komunalnog 
otpada koji se odlaže na depo-
niju. 

Kako bi se građani potaknuli 
na odvajanje biootpada i kom-
postiranje,  Grad Ivanec i Ivkom 
provodit će pojačane informa-
tivne i edukacijske aktivnosti u 
cilju rješavanja problematike 
odlaganja biootpada, kako bi 
se smanjila količina odloženog 
otpada. 

Upućen je apel građanima da 
takav otpad kompostiraju, a o 
načinu kompostiranja i predno-
stima njegove bioprerade bit će 
podučeni putem letaka i članaka 
u Ivanečkim novinama. Također, 
slijede i intenzivnije aktivnosti na 
poticanju građana da otpad od-
vajaju na kućnom pragu (odvoje-
no odlaganje papira, PVC amba-
laže, stakla, metala, biootpada) 
te da samo takav, izdvojeni ot-
pad predaju davatelju usluge.

Da bi takav sustav doista i 
zaživio, Ivkom je zadužen da do 
kraja rujna Gradu dostavi prijed-
log tehničkog rješenja, odnosno 
da predstavi optimalan način 
rješavanja problematike bioot-
pada kako na obračunskom mje-
stu korisnika, tako i način njego-
va zbrinjavanja. 

Time se ujedno stvaraju pret-
postavke za prijavu na natječaje 
Fonda za zaštitu okoliša i ener-
getsku učinkovitost radi sufi-
nanciranja nabave komunalne 
opreme, odnosno kompostera 
za biooptad. 

NERED Gradonačelnik zatražio objašnjenje za neuređena groblja, parkove i druge javne, nerazvrstane ceste

Nalog Ivkomu: Zapuštene 
površine hitno dovesti u red

 ˝ Ivkomu je naloženo da odmah očisti zapuštene 
površine, da promijeni dotrajali pokrov na grobnicama 
i instalira slavinu na ivanečkom groblju, da ukloni 
stari građevinski materijal, redovito čisti parkove i sva 
groblja te da osigura kontrolu provedenih radova

Razlog opravdanog prigovora 
građana
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Hitno urediti novo groblje u 
Ivancu

Na ivanečkom groblju mora 
se postaviti nova slavina

vina za proizvodnju kvalitetnog 
biokomposta. Najbolje je da se 
takav otpad prerađuje kompo-
stiranjem, na mjestu njegova 

nastanka. Poticanjem građana 
na samostalno kompostiranje 
rasterećuje se sustav gospo-
darenja otpadom i proizvodi 
visokokvalitetan humus za 
upotrebu u kućanstvima.

U praksi, svjesni i savjesni 
građani koji žele odvajati otpad 
imaju najveći problem s odva-
janjem biootpada, jer njega je 
potrebno odvajati svakodnev-
no te ga isto tako i kompostira-
ti. Ta se praksa bez dobre volje 
ne može provoditi. I zato - ako 
imate ikakvu mogućnosti za 
kompostiranje u vrtu ili vrtnom 
komposteru, svakako otpad iz 
kuhinje i vrta iskoristite za pro-
izvodnju humusa za vlastite 
potrebe! 

U pripremi izrada programa radova 
na društvenim domovima 2018.-2021.

rom na njegove sadašnje otvo-
rene dijelove.

U društvenom domu u 
Osečkoj
Novi dom u Osečkoj, gdje su 

predstavnike Grada dočekali 
predsjednik MO-a Dalibor Grđan 
i gradski vijećnik Josip Grđan, 
doista se pokazao kao ogleda-
lo male sredine koja na najljepši 
način pokazuje koliko i s kakvim 
„guštom“ koristi svoj društveni 
objekt. Za razliku od nekih drugih 
domova, koji su prljavi, a okoliš im 
je prepun smeća i otpada, objekt  
u Osečkoj čist je ko suza, a okoliš 
je besprijekorno pokošen i odr-
žavan. Unatoč tomu što još nije 
dovršen, domaćini kažu da su do-
sad u njemu održali više prosla-
va (firmu, rođendansko slavlje, 
djevojačku večer), a svako malo 
održavaju se i druženja uz pika-
do koji su mještani sami nabavili.

-Ljudi redovito dolaze, sjednu 
na terasu, razgovaraju, druže se i 
društveni dom koriste „do daske“. 
Falilo nam je to dosad. Puno je i 
dječje igralište, nerijetko na nje-
mu zna biti i po 20-ero djece  – 
kažu domaćini. Pohvalili su se i 
građom za stolove i klupe koju im 
je donirao jedan mještanin, a ta-
kođer najavljuju radne akcije u ko-
jima će dobrovoljnim radom sami 
obaviti dio potrebnih radova.

Objekt u Osečkoj građevinski 
je u sličnoj fazi kao i dom u Kani-
ži. U njemu je potrebno postaviti 
unutarnju stolariju, urediti podo-
ve, izvesti keramičarske radove, 
priključenje na struju, vodu i plin 
te isplanirati teren oko doma. I tu 
će se dio radova moći obaviti još 
ove godine, iz za to predviđenih 
proračunskih sredstava.(ljr)
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Trideset i treće seoske igre 
starih sportova koje su u Sali-
novcu održane u subotu, 5. kolo-
voza, ostat će upamćene po žegi 
i toplinskom valu koji je tih dana 
i naš kraj grijao na blizu 40 „cel-
zijevaca“. Stoga i ne čudi da se 
igrama, od kojih poneke iziskuju 
ekstreman tjelesni napor i ener-
giju, ljetos odazvalo manje ekipa 
no inače. Međutim, one koje su 
stigle bile su u dobroj kondiciji, 

Gradonačelnik Milorad Ba-
tinić sa svojom je zamjenicom 
Lidijom Kozina, pročelnicama 
Marinom Držaić i Ljiljanom Ri-
sek te višom referenticom za 
društvene djelatnosti Ivanči-
com Peharda u utorak, 29. ko-
lovoza, priredio prijam za pred-
sjednika županijske Zajednice 
kulturno-umjetničkih udruga 
Dragutina Košćaka i predsjed-
nicu KUD-a Salinovec Jelenu 
Lepoglavec.

Povod prijmu bila je Smotra 
koreografiranog folklora Varaž-
dinske županije kojoj će u nedje-
lju, 10. rujna, prvi put domaćini 
biti grad Ivanec i KUD Salinovec. 

Smotra će se održati u kinodvo-
rani Ivanec, a u programu će na-
stupiti desetak najboljih folklora 
iz naše županije. Izražavajući 
zadovoljstvo što će smotra biti 
održana u reprezentativnom 
prostoru novog kina te što Grad 
Ivanec u KUD-u Salinovec ima 
dostojnog reprezentanta zavi-
čajnog folklora, Batinić je nagla-
sio da će Grad ovu manifestaciju 

poduprijeti organizacijski i logi-
stički. 

Na smotru, koja će se u ki-
nodvorani održati 10. rujna u 17 
sati, pozvani su svi građani koji 
vole folklorno stvaralaštvo. Ula-
zak je slobodan.

Podsjetimo također na velik 
uspjeh KUD-a Salinovec koji je 
ljetos sudjelovao na završnoj 
večeri 51. međunarodne smotre 
folklora u Zagrebu. Salinovča-
ni su nastupili na otvorenoj bini 
na Gradecu te u društvu brojnih 
KUD-ova iz Argentine, Iraka, Bra-
zila, Italije, Španjolske i Hrvatske 
ponosno predstavili pjesme i 
plesove salinovečkog kraja.(ljr)

Velik broj mještana Stažnjev-
ca i okolice te oko 130 natjeca-
telja okupljenih u četiri ekipe u 
nedjelju su, 27. kolovoza, cjelod-
nevnim sudjelovanjem obilježili 
prvi dvoznamenkasti jubilej Sta-
žnjevečkih susreta, najmasov-
nije i najpopularnije rekreacijske 
manifestacije ovoga kraja koju 
organizira mjesna Udruga za 
šport i rekreaciju. 

U natjecanja u brojnim za-
bavnim i šaljivim disciplinama  
te pojedinim tradicijskim umije-
ćima i ove su se godine uključili 
Stažnjevčani svih generacija – 
od djece i mladih pa do seniora 
i veterana, bez kojih se ove igre 
jedva mogu i zamisliti. Da za-
vičajni korijeni nisu mala stvar, 
pokazali su i iseljeni Stažnjevča-
ni koji su se rodoljubno natjecali 
u ekipi Dijaspore.

-Posebno nas raduje velik 
broj djece i mladih koji su se s 
velikom strašću i voljom uključi-
li u natjecanja. A to pokazuje da 
imamo generaciju koja će od nas, 
starijih, preuzeti „štafetu“ i osi-
gurati da Stažnjevečke igre žive 
još dugo godina – kazao je član 
OO-a i predsjednik Vijeća MO-a 
Miroslav Rohtek. U organizaciji 
Susreta ljetos je najviše angaži-

KULTURA Gradonačelnik priredio prijam za predsjednike županijske Zajednice KUU-a i KUD-a Salinovec

PROMIDŽBA 
Turistička 
zajednica i Udruga 
Ivanečki vitezovi

Povijesne 
postrojbe u 
Bakru, 
Žužemberku, 
Margečanu…

Turistička zajednica grada 
Ivanca i Udruga Ivanečki vite-
zovi tijekom ljetnih mjeseci su-
djelovali su na više velikih ma-
nifestacija te na njima promicali 
Ivanec i njegovu turističku po-
nudu. Sudjelovali su u Pomor-
skoj bitki u Bakru, kojom do-
maćini obilježavaju događaj iz 

1616., kada su Mlečani pokušali 
osvojiti njihov grad. Uz brojne 
povijesne postrojbe, u ovome 
događaju sudjelovali su Ivaneč-
ki vitezovi kao jedina takva po-
strojba iz Varaždinske županije 
te brojnim posjetiteljima pred-
stavili Ivanec u srcu turističke 
sezone na Jadranu.

   Turističku promociju na-
šeg grada potom su nastavili 
na manifestaciji Trški dnevi v 
žužemberku, na kojoj već go-
dinama redovito sudjeluju u 
sklopu dobre suradnje s TD-om 
Suha krajina. Ivanečke povije-
sne postrojbe uključile su se i 
u program Margetja u Marge-
čanu te obnovile uspomenu na 
srednjovjekovne dane u kojima 
su nekad upravo iz obližnje Bele 
cijelim ovim krajem gospodarili 
vitezovi ivanovci.

Sva gostovanja TZ-a i člano-
va povijesnih postrojbi na ova-
kvim manifestacijama novčano 
podupire Grad Ivanec.

LJETNA ZABAVA  Na igralištu Vinski potok održani tradicionalni Stažnjevečki susreti

130 natjecatelja na jubilarnim 
10. stažnjevečkim susretima

 ˝ Uz tri ekipe iz 
tri stažnjevečka 
kvarta, u natjecanjima 
je sudjelovala i 
ekipa Dijaspore

ran bio Denis Šimek.
   I dok su se promatrači slat-

ko smijali nevoljama natjecate-

lja koji su skakali u vreći, skijali 
se na travi ili se urnebesno vozili 
u tačkama, sudionici nisu posu-

stajali. Srčano su se borili za 
svaki bod, protestirali, gubili dah 
od iscrpljujućeg bikovanja i po-
vlačenja užetom te se na kraju, 
kad se adrenalin slegnuo, složno 
nastavili družiti uz gurmanske 
delicije i glazbu. Posebno zabav-
ne ljetos su bile mokre igre u ba-
zenu u obliku broja deset.

Pobjednik natjecanja je Otok 
ljubavi, druga je ekipa Na ma-
lenom brijegu, treći je Centar, a 
četvrta Dijaspora. Igre je obišao 
gradonačelnik Milorad Batinić te, 
uz čestitke natjecateljima, uputio 
i izraze zahvalnosti svim člano-
vima UŠR-a i vodstvu MO-a Sta-
žnjevec koji su svojim angažma-
nom i radom omogućili nastavak 
ove, jedne od najljepših i najvese-
lijih rekreacijskih manifestacija na 
području grada Ivanca i šire.(ljr)
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Zabavno skijanje na travi

Malotko se zna zabavljati tako kako to na svojim susretima čine Stažnjevčani

Utrka u tačkama tradicionalna je disciplina Stažnjevečkih 
susreta 

Djeca i mladi masovnim su uključivanjem pokazali da se 
ne treba bojati za budućnost Stažnjevečkih susreta 

 ˝ Sudjelovanjem 
na velikim 
manifestacijama 
TZ i ivanečke 
povijesne postrojbe 
populariziraju i promiču 
povijest i kulturnu 
baštinu Ivanca

Ivanečki vitezovi 
ivanovci u Bakru
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SALINOVEC  Sjajna atmosfera na 33. seoskim igrama starih sportova

„37 u hladu? Nije to ništ’, samo 
nas dodatno bude raskurilo!“  ˝ Seoske igre 

otvorila je saborska 
zastupnica Marija 
Puh (HNS), a odličan 
domaćin bio im je 
DŠR Salinovec

No, najljepše je ipak bilo nakon 
proglašenja rezultata i podje-
le nagrada, kada su se muži i 
žene, dečki i puce, do sitnih sati 
nastavili zabavljati uz glazbu i 
gurmansku ponudu domaćina i 
organizatora, DSR-a Salinovec. 

Zahvala čuvarima 
hrvatske narodne 
tradicije 
Slijedom dugogodišnje tra-

dicije, manifestacija je počela 
mimohodom ekipa do središnje 
bine, gdje su goste pozdravi-
li predsjednik DŠR-a Salinovec 
Stjepan Hudoletnjak, predsjed-
nik gradske ZŠU Josip Šimunek 

i zamjenik župana Tomislav 
Paljak. U ime Grada Ivanca, koji 
Seoske igre novčano podržava 
dugi niz godina, a proglasio ih je i 
manifestacijom od posebnog in-
teresa za grad, pozdrave nazoč-
nima uputio je dogradonačelnik 
Branko Putarek.  

   Manifestaciju je otvorila 
saborska zastupnica Marija Puh 
(HNS), predsjednica saborskog 
Odbora za obitelj, mlade i sport.

   Održavanje Seoskih igara 
pomogla je Turistička zajednica 
grada Ivanca koja je, kao supo-
krovitelj, za sve ekipe osigurala 
vrećice s knjigama, promo bro-
šurama i suvenirima.(ljr)

Grad Ivanec domaćin županijske smotre koreografiranog folklora

 ˝ Smotra će se održati 
10. rujna u Kinodvorani 
Ivanec, a na priredbu je 
ulazak besplatan za sve 
zainteresirane građane

U odličnom raspoloženju - nastup KUD-a Salinovec na 
otvorenoj bini na Gradecu
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„nabrijane“ i visoko motivirane, a 
na pitanje „Pa kako ćete po tom 
„zvizdanu“…“ jedan natjecatelj 
raspoloženo nam je dobacio:

-Nikaj se ne brinite! Na 37 mi 
se tek raskurimo, da dojdemo na 
radnu temperaturu! – našalio 
se te otrčao kako bi se pridružio 
svojoj momčadi. Bez obzira na 
vrućinu, srčane ženske i muške 
ekipe nisu popuštale, boreći se 
za svaki bod. A bilo je tu svega: 

i bodrenja, i verbalnog „iskrenja“, 
i padanja i proklizavanja, i ljutnje 
i smijeha, baš kako i priliči seo-
skim igrama.

Iako je DSR Salinovec i ove 
godine osvojio pobjednički na-
slov, dok je Stažnjevec bio drugi, 
a DŠR Lančić – Knapić brončani, 
priznanje treba odati i momča-
dima Vesi Lepoglavske, Prigorca 
i Gornjih Bogićevaca koje su bile 
žestoki protivnici na borilištima. 
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Zlato na 
državnom 
festivalu

Ekipa DŠR-a Salinovec 
pobjednik je 23. hrvatskog fe-
stivala sportske rekreacije na 
selu koji je ove godine održan 
u Poljani Biškupečkoj. Nastu-
pilo je ukupno 11 ekipa, a sja-
jan plasman ostvario je i USR 
Stažnjevec koji je bio drugi, 
dok je DŠR Lančić – Knapić 
bio šesti. 

Radost triju prvoplasiranih ekipa

 Kod skokova s mjesta pažljivo se mjerio svaki centimetar

Bikovanje – disciplina za najjače i najizdržljivije momke i 
muževe

Žestoka nadmetanja i u ženskoj konkurenciji
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LOVREČAN Na ini-
cijativu Vijeća MO 

Obnovljena 
kapelica sv. 
Lovre

Novoizabrano Vijeće Mjesnog 
odbora Lovrečan svoj je mandat 
započelo obnovom kapelice sv. 
Lovre u centru naselja. U obnovi 
je veliku potporu pružila lokal-
na tvrtka GRAD-MONT vlasnika 
željka Sedlara koja je donirala 
sav potreban materijal i obavi-
la radove. Objekt je popravljen, 
uklonjene su pukotine na fasadi, 
a potom su kapelica i stupovi na-
novo obojani. Svoj doprinos dali 
su i mještani koji su uredili cvjet-
ne gredice i žardinjere te vode 
brigu o njihovu održavanju.

Zahvaljujući ovoj lijepoj akciji 
uređena kapelica tako je, baš uoči 
proslave spomendana sv. Lovre, 
postala pravi arhitektonski „me-
daljon“ i ukras naselja.(ljr)

   

Početkom prošlog mjeseca 
službeno je počela proved-
ba trogodišnjeg programa 
„Osnažena obitelj – sretno 
dijete“ Udruge udomitelja i 
obiteljskih domova Nada Iva-
nec, za koji joj je bespovratna 
sredstva odobrilo Ministar-
stvo za demografiju, obitelj, 
mlade i socijalnu politiku.

Udruga Nada je, naime, 
kroz ovaj projekt ostvarila fi-
nancijsku potporu od 170.000 
kuna za svaku godinu pro-
vedbe, a s obzirom na to da se 
radi o trogodišnjem progra-
mu, ukupan odobren iznos po 
završetku projekta iznosit će 
ukupno 510.000 kuna!

Projektne aktivnosti udru-
ga provodi s partnerima na 
projektu - Centrom za soci-
jalnu skrb Ivanec i OŠ Ivanec, 
a projekt se provodi kroz dvi-
je središnje aktivnosti. Kroz 
prvu aktivnost mobilni timovi, 
sastavljeni od stručnih ka-
drova, obilaze pet obitelji s 
područja grada Ivanca i oko-
lice koje žive u siromaštvu 
(a odabrane su u suradnji s 
Centrom za socijalnu skrb) i 
pružaju im stručnu pomoć, u 
skladu sa specifičnim potre-
bama i problemima. 

Druga aktivnost, koja poči-
nje ovog mjeseca, jest pomoć 
u učenju djeci iz udomiteljskih 

obitelji, a kojom će biti obu-
hvaćena i djeca iz lokalne za-
jednice kojima je neophodna 
dodatna pomoć u svladava-
nju gradiva. 

U sklopu projekta u udruzi 
su na puno radno vrijeme za-
poslene tri asistentice za po-
moć u učenju, koje će svakod-
nevno, uz individualni pristup 
prilagođen potrebama svakog 
djeteta, od početka školske 
godine raditi s osamnaestero 
djece.(aj,ljr)

IVANEČKI MELINI  
Na natječaju HTZ-a

Turističkoj 
zajednici 
20.000 kn 
za Ivanečki 
mlinarski put

Turistička zajednica Gra-
da Ivanca ostvarila je novčanu 
potporu na natječaju Hrvat-
ske zajednice – stiže joj 20.000 
kuna za projekt realizacije prve 
tematske edukativne štetnice 
Ivanečki mlinarski put. K tomu, 
TZ je ostvarila i dodatnu potporu 
male vrijednosti u iznosu 4.000 
kuna, za opremanje ureda za po-
trebe uvođenja eVisitor sustava 
(nabava novog računala).

- Č i -
n j e n i c a 
da je 
HTZ, kao 
b u d u ć i 
partner, 
I v a n e č -
kom mli-
narskom 
p u t u 
dodijelio 

potporu, daje ovom projektu do-
datnu težinu. Naime, projekt po-
stavljanja interpretacijskih ploča 
tematski vezanih uz nekadašnjih 
20 mlinova na Bistrici potreb-
no je nadograditi i opremiti ga 
brojnim dodatnim elementima 
potrebnim za uređenje šetnice. 
Dobivena sredstva uložit ćemo u 
izradu i tisak karte, postavljanje 
ploča s opisom šetnice, a vjeru-
jem da će preostati i novca kako 
bismo na neke lokalitete posta-
vili klupe – izjavio je voditelj TZ-a 
Ivanec Boris Jagetić Daraboš. 

-U budućem razdoblju oče-
kujem i aktivnije uključivanje 
privatnog sektora u ovaj projekt, 
kao i fizičkih osoba na čijim loka-
litetima se nalaze preostali iva-
nečki melini. Drago nam je da ga 
je HTZ prepoznao jer tako nešto 
nema nijedno naselje u Hrvatskoj 
pa će, uz moment originalnosti i 
očuvanja kolektivne memorijal-
ne svijesti o izvornoj ivanečkoj 
mlinarskoj arhitektonskoj i kul-
turnoj baštini, ova šetnica sigur-
no biti lokalni turistički meda-
ljon  – dodao je Jagetić Daraboš.

Šetnica tako postaje dio pro-
jekta Hrvatska 365 i PPS destina-
cije Varaždinska regija, kojima se 
turistički tokovi u Hrvatskoj po-
tiču kroz cijelu godinu, a u čemu 
posebnu važnost ima upravo 
kontinentalni dio naše zemlje.(ljr)

U organizaciji Udruge glaz-
benika Veseljak održan je 2. 
festival narodne glazbe Ivanec 
fest 2017. Nastupili su glazbeni 
sastavi i solisti iz Varaždinske, 
Krapinske, Koprivničke, Sisačke  
i Bjelovarske županije, a struč-
ni žiri u sastavu Meri Miljković, 
Tihomir Špiranec i Stjepan Zrin-
ski titulu pobjednice dodijelio je 
mladoj Marti Strmečki iz Punikvi. 
Drugo mjesto osvojio je Tambu-
raški sastav Bilogora, dok je tre-
ćeplasirani bio Misterij bend. 

   Organizator se pobrinuo da 
festival ima i društveno koristan 

doprinos pa su tako dobrovoljni 
prilozi prikupljeni tijekom kon-

VAŽNO Od 1. ruj-
na Dimax obav-
lja dimnjačarske 
usluge u sezoni 
2017./2018.

Omogućite 
dimnjačaru 
čišćenje 
dimovodnih 
objekata

   
Varaždinski Dimax, koji te-

meljem koncesije Grada Ivanca 
obavlja dimnjačarsku službu 
na našem području, od 1. ruj-
na je započeo s obavljanjem 
dimnjačarskih usluga u sezoni 
2017./2018. Temeljem Odluke o 
obavljanju dimnjačarskih poslo-

va, vlasnici 
i korisnici 
s t a m b e -
nih zgrada, 
s t a n o v a , 
poslovnih 
zgrada i 
prostorija 
te korisni-
ci drugih 
građevina 
i uređaja 
dužni su 
omogućiti 
r e d o v i t o 

čišćenje i kontrolu dimovodnih 
objekata.

To znači da građani moraju 
koncesionaru omogućiti pregled 
i čišćenje dimovodnih objekata i 
uređaja za loženje, dati im poda-
tak o njihovu broju i vrsti uređaja 
te omogućiti pristup svakome 
od njih. Grad Ivanec apelira na 
sve građane da u cilju zaštite ži-
vota ljudi i sigurnosti imovine te 
sprečavanja požarne opasnosti 
omoguće dimnjačaru redovi-
tu kontrolu i čišćenje dimnjaka, 
kako ne bi bili prisiljeni izdavati 
prekršajne naloge.

Godišnji plan obavljanja dim-
njačarskih usluga na području 
grada Ivanca u sezoni 2017./201. 
u integralnom je obliku dostu-
pan na web stranicama Grada 
Ivanca www.ivanec.hr  

Što se tiče rasporeda u 
rujnu i na početku listopada, iz 
Dimnjaka poručuju da će od 4. do 
11. rujna čistiti dimovodne objek-
te na području Mjesnog odbora 
Ivanec I, od 12. do 18. rujna u MO 
Ivanec II, od 19. do 26. rujna na 
rasporedu je MO Ivanec III, dok 
će od 27. do 4. listopada čistiti di-
movodne objekte u MO Ivanec IV.

Tijekom ljetnih mjeseci i iva-
nečkim su područjem u nekoli-
ko navrata „protutnjile“ žestoke 
oluje. Gradsko Povjerenstvo 
za procjenu šteta od elemen-
tarnih nepogoda koje je teren 
obišlo  dan nakon prvog velikog 
nevremena, 11. srpnja, utvrdilo 
je  – uz asistenciju agronomskih 
stručnjaka te u konzultaciji s vi-
nogradarskim udrugama - da 
su jak vjetar i tuča najveću šte-
tu pričinili na ratarskim i povr-
tlarskim kulturama na području 
Ivanečkog Naselja te na dijelu 
Salinovca, Margečana i Ivaneč-
kog Vrhovca. Štete na kukuru-
zu, bundevama i povrtlarskim 
kulturama procijenjene su na 30 
posto.  

Na užem području Ivanca – u 
dijelu Vinogradske ulice (Sina-
ske), u Jaminama i Huđaku, naj-
više su stradali vinogradi. Štete 
na vinovoj lozi procijenjene su 
na 15 posto.

No, iako su štete koje su mje-
stimično pretrpjeli vinograda-
ri i poljoprivrednici velike, one 
sveukupno nisu bile dovoljne za 
ispunjavanje uvjeta za traženje 
pomoći iz državnog proračuna.

-Da bi se moglo zatražiti pro-
glašenje elementarne nepogode 

i zahtijevati pomoć od države 
potrebno je ispuniti određene 
zakonske uvjete. Točnije, sveu-
kupna šteta (na području cije-
log grada kao administrativne 
jedinice) trebala bi biti veća od 
20 posto gradskog proračuna u 
2016. godini. Konkretno za Iva-
nec, to znači da bi ukupna šteta 
trebala biti veća od 5,77 milijuna 
kuna, a tolike štete nisu nastale. 
Također, jedan od uvjeta za pro-
glašenje nepogode jest da šteta 
na dugogodišnjem nasadu ili po-
jedinoj kulturi bude veća od 30 
posto prosječnog trogodišnjeg 
prinosa te kulture po hektaru, a 
to također nije bio slučaj na po-
dručju grada Ivanca – pojasnilo 
je Povjerenstvo. 

S obzirom na navedeno, Iva-
nec nije ispunjavao uvjete za 
proglašenje elementarne ne-
pogode, a slijedom toga, ni za 
zahtjev za pomoć iz državnog 
proračuna.

Isto je bilo i kod sljedeće 
velike oluje, koja je ivanečko 

područje zahvatila 10. kolo-
voza. Povjerenstvo je utvrdi-
lo da su tada najviše stradali 
vinogradi u dijelovima Sali-
novca, Jerovca i Bedenca - 30 
posto. Na ratarskim kultura-
ma (bundeve, kukuruz, povr-
tlarske kulture) na području 
Stažnjevca, Salinovca, Marge-
čana, Jerovca i Bedenca štete 
su 40 posto.

Sveukupna procijenjena šte-
ta ni ovoga puta nije prešla 5,77 
milijuna kuna i to je razlog, kao 
i kod nevremena u srpnju, što 
Grad Ivanec nije imao uvjeta za-
tražiti proglašenje elementarne 
nepogode i pomoć iz državnog 
proračuna za ublažavanje po-
sljedica šteta.

S obzirom na to da su po-
jedini građani na društvenim 
mrežama aktualizirali i pitanje 
šteta od vjetra i tuče na svojim 
privatnim objektima (oštećeni 
krovovi, rolete i sl.), iz Povjeren-
stva ih obavještavaju da takva 
oštećenja ne podliježu obešte-
ćenjima iz gradskog ili državnog 
proračuna, već je to stvar koju 
vlasnici za objekte u privatnom 
vlasništvu trebaju riješiti putem 
osiguranja s jednom od osigura-
vajućih kuća.(ljr)

Višednevnim programom 
u kojem je sudjelovalo više od 
300 izvođača iz pet hrvatskih 
sjevernih županija i Slovenije, 
manifestacija Margetje - tak 
se negda delalo ove je godine 
u Margečan privukla rekordan 
broj posjetitelja te se ponovno 
potvrdila kao najveća kulturno-
zabavna manifestacija istočnog 
gradskog područja. Zasluga za 
to ide Udruzi građana Margareta 
s predsjednicom Ivanom Karpov, 
koja je zajedno s članovima i vo-
lonterima i ove godine uspjela 
prirediti originalan i zanimljiv 
program, s puno dobrih vibraci-
ja, ali i povelikog turističkog po-
tencijala. 

Središnji događaj Margetja 
bio je Sajam starih zanata kod 
mjesne vodenice, koji je obišlo 
više stotina posjetitelja. Na saj-
mu je svoja umijeća i vještine 
prikazao dosad rekordan broj 
izlagača. Klepalo se, hoblalo, 
tkalo, štrihalo se i mljelo žito, 
preo se lan, mijesio se kruh, ko-
vale se potkove, vrtjelo se lon-
čarsko kolo na nožni pogon, a 
žene su od krep papira izrađiva-
le tradicijsko cvijeće. Priređeno 
je i gastro natjecanje pa se naj-

boljom zljevkom može pohvaliti 
Ana Plantak, a najegzotičnijom 
- Katica Copak.

Dah prošlosti sa sobom su 
donijele i povijesne postrojbe 
vitezova koje su u svom taboru 
priređivale borbe te posjetitelje 
poučavale gađanju lukom i stri-
jelom. Posjetitelje je pjesmom 
dočekivao župni zbor sv. Marga-
rete. Najviše smijeha i zanimanja 
ipak je izazvalo pranje veša u 
Bednji, koje su uz pjesmu prika-
zale članice Udruge Margareta.

Margareta se pobrinula i 
za večeri smijeha pa su tako 
posjetitelji grohotali uz sočne 
predstave u izvedbi Komedija-
ša iz Stažnjevca i KUD–a Marof. 
Na terenu NK Mladosti odigra-
na je tradicionalna nogometna 
utakmica, a na spomendan sv. 
Margarete, zaštitnice župe, sve-
čano misno slavlje u župnoj crkvi 
predvodio je vlč. Alojzije Pakrac. 

S obzirom na to da Grad Iva-
nec od samog početka novčano 
i logistički prati aktivnosti Mar-
garete te dugogodišnjim pokro-
viteljstvom pomaže održavanju 
Margetja, program su i ove go-
dine pratili predstavnici gradske 
uprave na čelu s dogradonačel-
nikom Brankom Putarekom. Pri-
družilo se i više gradskih vijećni-
ka te županijska vijećnica Katica 
Levanić. Manifestaciju je obišao 
i dožupan Tomislav Paljak.(aj, ljr)

MARGETJE  Održana je najveća kulturno-zabavna manifestacija margečanskog kraja

Kak se negda na koritu 
pral veš v Bednji

KAJ Gradska knjiž-
nica i čitaonica Gu-
stav Krklec Ivanec

37. natječaj 
Draga domača 
rieč 2017.

Gradska knjižnica i čitaonica 
Gustav Krklec raspisala je 37. 
kajkavski književni natječaj Dra-
ga domača rieč. Prema propozi-
cijama, na natječaj se mogu javiti 
svi autori koji su zavičajnošću, 
življenjem ili radom vezani uz 
ivanečki kraj. Teme su slobod-
ne, a može se poslati najviše pet 
pjesničkih i proznih radova, po 
načelu jedan autor – jedna šifra. 

Najbolji radovi bit će tiskani u 
zborniku i predstavljeni na javnoj 
priredbi, kada će se proglasiti i 
nagraditi najbolji radovi autora iz 
svake žanrovske i dobne skupine. 

Autori su pozvani da svoje 
radove u tri primjerka, označene 
šifrom s njezinim rješenjem u za-
tvorenoj omotnici te autorovom 
adresom i telefonskim brojem, 
do 30. rujna pošalju na adresu 
Gradske knjižnice i čitaonice Gu-
stav Krklec, L. Šabana 3, Ivanec.  

Glavni pokrovitelj natječaja 
i ove je godine Grad Ivanec. Sve 
dodatne informacije u Gradskoj 
knjižnici, tel. 042/782-165 http://
knjiznice.nsk.hr/ivanec/

 ˝ Manifestacija ima velik 
turistički potencijal pa ubuduće 
predstoji rad na njenoj široj 
turističkoj promidžbi

ZABAVA Održan je 2. festival narodne glazbe Ivanec fest 2017.

Pobjeda Marti Strmečki 

Domaćice margečanskog i stažnjevečkog kraja znaju 
kako ispeći pravi domaći kruh

Najljepši do Margetja – 
sajam starih obrta

Ples dječice u jednostavnim bijelim haljinicama sve je posjetitelje dirnuo „u dušu“

Svježina i originalnost priredbi Margetju daju status 
manifestacije s visokim turističkim potencijalom

Pobjednica 
festivala Marta 

Strmečki iz Punikvi

Festival je i ove godine organizirala Udruga glazbenika 
Veseljak
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 ˝ Obveza 
građana jest da 
dimnjačarima 
daju podatak 
o broju i vrsti 
dimovodnih 
objekata i 
uređaja za 
loženje te da 
svakom od njih 
omoguće pristup
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 ˝ Ivanečki TZ 
dobio je i 4.000 
kuna potpore 
za opremanje 
ureda za potrebe 
eVisitor sustava 
(za nabavu 
novog računala)
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KPOSLJEDICE NEVREMENA Tragom pitanja građana

Zašto za Ivanec 
nije proglašena 
elementarna 
nepogoda?

 ˝ Grad Ivanec 
nije ispunio uvjete 
za proglašenje 
elementarne nepogode

VRIJEDAN PROJEKT Od Ministar-
stva za demografiju, obitelj i mlade

Udruzi Nada 510.000 kuna 
bespovratnih sredstava

 ˝ U sklopu projekta zaposlene su tri učiteljice 
koje će pružati pomoć udomljenoj, ali i drugoj 
djeci s poteškoćama u svladavanju gradiva
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Iako su štete mjestimično bile vrlo 
velike, njihova ukupna visina nije bila 
dovoljna da Grad Ivanec ispuni uvjete 
za proglašenje elementarne nepogode

Tri zaposlene učiteljice 
će udomljenoj djeci 
svakodnevno pružati 
pomoć u svladavanju 
gradiva
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certa na-
mijenjeni 
o b n o v i 
d r u š t v e -
nog doma u Punikvama. Osim 
dobre zabave, Udruga Vese-
ljak glazbenu je večer iskori-
stila za dogovor o uzvratnim 
posjetima na srodne festivale 
diljem Hrvatske. Manifestaci-
ju koja potiče domaće glazbeno 
stvaralaštvo i očuvanje kul-
turne baštine Ivanca financij-
ski potpomaže Grad Ivanec.(aj)
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U povodu obilježavanja 
dugih 70 godina kontinu-
iranog rada i djelovanja, 
Udruga umirovljenika Iva-
nec u svojim je prostori-
ma u Gajevoj ulici održala 
izvještajno-izbornu, ali i 
slavljeničku skupštinu na 
kojoj su se njeni predstav-
nici osvrnuli na rad ove, 
jedne od najstarijih udruga 
civilnog društva na po-
dručju grada Ivanca.

Na radnom dijelu skup-
štine jednoglasnom od-
lukom svih nazočnih za 
predsjednika u idućem 
mandatnom razdoblju po-
novno je izabran Dragutin 

Krauthaker, dok Ljubica 
Friščić, aktualna gradska 
vijećnica, i dalje ostaje taj-
nica udruge. Izabrani su i 
članovi radnih tijela udru-
ge.

A novo – staro vod-
stvo Udruge umirovljeni-
ka zahvalilo je članovima 
na dosadašnjoj suradnji 
i ukazanom povjerenju 
za naredne četiri godine. 
U prigodnom obraćanju 
osvrnuli su se na svoj 
dosadašnji rad i djelova-
nje koje je redovito bilo 
usmjereno okupljanju 
umirovljenika, kreativnom 
organiziranju njihova vre-

mena i druženju. Posebna 
zahvala upućena je Gradu 
Ivancu koji dugi niz godina 
proračunskim sredstvi-
ma pomaže rad udruge te 
pažnju i poštovanje pre-
ma najstarijim građanima 
svake godine izražava or-
ganiziranjem blagdanskog 
darivanja i druženja. Ista-

Čak 50 ekipa s 
područja pet sjevernih 
hrvatskih županija sudje-
lovalo je na tradicional-
nom lovačkom turniru u 
gađanju letećih meta što 
ga već tridesetak godina 
organizira LD Šumski zec 
iz Margečana. Iako su do-
maćini već navikli na ve-

lik  interes gostiju, ovako 
masovan odaziv ljetos ih 
je ugodno iznenadio te 
njihov turnir učinio jednim 
od najvećih u Hrvatskoj.

Među domaćim sudio-
nicima najveći uspjeh po-
stigao je Stjepan Plahtarić 
iz LD-a Jelen Ivanec, koji je 
u ukupnom poretku osvo-

jio drugo mjesto.  
Pehare i vrijedne na-

grade najboljim ekipama 
i strijelcima uručili su Ja-
smina Grđan, predstavni-
ca HLS-a, Zvonimir Grđan, 
voditelj lovnog streljaštva 
u žLS-u te Tomica Čaklec, 
predstavnik domaćina i 
organizatora. 

Turnir je privukao ve-
liku pozornost lovaca, ali 
i šire javnosti pa je kroz 
cijeli dan manifestaciju 
obišlo oko tisuću posjeti-
telja. A sve to zahvaljujući 
lovcima LD-a Šumski zec, 
koje bije glas gostoljubi-
vih domaćina s odličnom 
kuharskom ekipom!(ljr)

Članice ivanečke Spe-
leološke udruge Kraševski 
zviri ovog su ljeta sudjelo-
vale na iznimno zahtjev-
nim međunarodnim speleo 
ekspedicijama. Predsjedni-
ca Vinka Dubovečak bila je 
članica ekspedicije Slovač-
ka jama 2017., trenutačno 
druge najdublje jame u 
Hrvatskoj (-1.324 m), čiji 
se ulaz nalazi u rezervatu 
Hajdučki i Rožanski kuko-
vi u NP Sjeverni Velebit.

Na njoj je sudjelovalo 
38 speleologa iz Bugar-
ske, Makedonije, Slovenije 
i Hrvatske, a njen cilj bio je 
istraživanje spleta freatič-
kih i fosilnih kanala na dnu 
jame. Spuštanje i istraži-
vanje bilo je vrlo komplek-
sno. Jama je bila opremlje-
na užadi do samog dna, a 

od speleo kampa na povr-
šini do 1225 metara dubine 
bila je razvučena telefon-
ska žica kao veza ekipa na 
površini i u podzemlju. Na 
350 i 1.225 metara bila su 
postavljena i dva bivka za 
odmor speleologa.

Vinka je provela pet 
dana na dnu jame, istra-
žujući je s iskusnim bugar-
skim istraživačima, čime je 
postala prva speleologinja 

na području sjeverno od 
Zagreba koja je sudjelova-
la u istraživanju na dubini 
preko 1.000 metara! 

U novoj međunarodnoj 
ekspediciji održanoj tako-
đer u rezervatu Hajdučki 
i Rožanski kukovi, V. Du-
bovečak pridružila se još 
jedna ivanečka speleolo-
ginja, Nikolina Kos. Ovoga 
puta glavni cilj istraživanja 
bio je pronalazak ulaza u 
dosad neistražene speleo 
objekte te njihovo istraži-
vanje. Kamp je trajao devet 
dana, a odvijao se u okolici 
vrha Crikvena, na nad-
morskoj visini od 1500 m. 

Time su se speleolozi 
Kraševskih zvira uvrstili 
među udruge koje su su-
djelovale u međunarod-
nim speleo ekspedicija-

ma u tri najdublje jame u 
Hrvatskoj, a to su jamski 
sustav Lukina jama - Tro-
jama (-1.431 m), Slovačka 
jama (-1.324 m) i jamski 
sustav Velebita – Dva ja-
vora (-1.026 m). Ono što 
posebno veseli jest činje-
nica da SU Kraševski zviri 
ima speleologinje koje su 
se – unatoč velikim opa-
snostima - smjelo otisnule 
u najzahtjevnija istraživa-
nja hrvatskog podzemlja. 
Time su se dokazale kao 
ravnopravni članovi vr-
hunskih međunarodnih 
speleo posada te uvrstile 
Kraševske zvire u popis 
speleo udruga koje daju 
nezaobilazan doprinos 
istraživanju najmarkantni-
jih speleoloških objekata 
na području Hrvatske. (ljr)

U nedjelju, 6. kolovo-
za, obilježena je obljetnica 
pogibije Dražena Šešeta iz 
Gačica koji je, kao pripad-
nik 2. GBR Gromovi, po-
ginuo 8. kolovoza 1991. u 
Gređanima kod Topuskog. 
Tim povodom je, u organi-
zaciji UDVDR-a – Ogranka 
Ivanec te Mjesnog odbora 
i DVD-a Gačice, u njegovu 
rodnom mjestu održan 2. 
dan sjećanja na poginulog 
sumještanina.

Manifestacije su poče-
le na groblju u Margeča-
nu, polaganjem cvijeća na 
Draženovu grobu. Molitvu 
je predvodio župnik vlč. 
Alojzije Pakrac, a sjećanje 
na poginule pjesmom je 
uljepšao župski zbor sv. 
Margarete. Vlč. Pakrac 
potom je u kapelici sv. Jo-
sipa u Gačicama predvodio 
misu zadušnicu za poginu-
le branitelje. 

Svečanosti su nastav-
ljene u školi u Gačicama. 
Uz predsjednika DVD-a 
Franju Piskača i njegova 
zamjenika Juraja Vince-
ka, brojnim okupljenima 
obratili su se izaslanik 

ivanečkog gradonačel-
nika Ivan Sedlar, pot-
predsjednik županijskog 
UDVDR-a Ljudvek Cikač, 
predstavnik Udruge Gro-
mova Zvonimir Kantolić i 
varaždinski dožupan To-
mislav Paljak. 

Svi su oni izrazili su 
zadovoljstvo što se ovako 
dostojanstvenom manife-
stacijom čuva sjećanje na 
poginulog branitelja. Dra-
ženovi nećaci Noa i Ema 

Šešet otkrili su spomen 
pano njemu u čast, a na-
javljene su aktivnosti kako 
bi škola i igralište dobili 
ime Dražena Šešeta.

Dan sjećanja nastav-
ljen je otvaranjem numiz-
matičke izložbe kolekcio-
nara i branitelja Martina 
Lukavskog te nogomet-
nom utakmicom u kojoj je 
ekipa UDVDR-a Ivanec s 
2:0 porazila momčad DVD-
a Gačice.(ljr)

U organizaciji HPD-a Ivančica, a uz pot-
poru DŠR-a Ivanec i Društva prijatelja na-
rodnih običaja Maska, na relaciji od Ivanca 
do vrha Ivančice održana je 34. rekreativ-
na planinarska akcija Kretanje – zdravlje. 
Stazu od centra Ivanca preko žganog vina, 
Mrzljaka i Černih mlaka, sve do vrha, preš-
lo je oko 600 planinara i izletnika.

Na vrhu je za sudionike priređeno nad-
metanje u visećoj kuglani, skoku u dalj i 
povlačenju užetom, u kojima je sudjelo-
valo dosad rekordnih 428 rekreativaca. 
Pobjednik natjecanja i ove godine bila je 
ekipa DŠR-a Lančić – Knapić. Drugo mje-
sto osvojila je Udruga građana Prigorec, 
a treće DŠR Salinovec. Najbolji su primili 
pehare i medalje. 

U skladu s tradicijom, članice Maske 
su, preodjevene u coprnice, na Černim 
mlakama dočekivale izletnike te ponovno 
oživljavale najpoznatiju legendu vezanu 
uz Ivančicu.  Velik odaziv manifestaciji 
veseli jer Kretanje – zdravlje jedna je od 
najdugovječnijih ivanečkih rekreacijskih i 
zdravstvenih akcija koja se održava u ci-
lju poticanja građana na fizičku aktivnost, 
posebice na hodanje i planinarenje. 

Iduće godine HPD će organizaciji jubi-
larne, 35. akcije, pridati posebnu pažnju. 
Naime, 2018. godine HPD Ivančica će biti 
domaćin Dana hrvatskih planinara, a tada 
se na najvišu zagorsku goru očekuje dola-
zak više tisuća planinara iz cijele Hrvatske 
i drugih zemalja. (aj, nn, ljr)

Cvijeće i svijeće za
Željka Putara - Grdaka 

 U povodu 26. obljetnice pogibije bra-
nitelja željka Putara – Grdaka iz Ivanca, 
na njegovu posljednjem počivalištu na 
ivanečkom gradskom groblju položeno 
je cvijeće i zapaljene su svijeće. Uz maj-
ku i najbližu rodbinu, prijatelje i znance te 
predstavnike braniteljskih udruga, počast 
željku odalo je izaslanstvo Grada Ivanca 
predvođeno dogradonačelnikom Bran-
kom Putarekom, a pridružili su se i poje-

dini županijski i gradski vijećnici. 
željko je život za domovinu položio 

tragičnog 16. srpnja 1991. godine na bo-
jišnici u Donjem Viduševcu kod Gline. Bio 
je pripadnik 2. brigade ZNG-a. S puno li-
jepih riječi, molitvu na željkovom grobu 
predvodio je župnik vlč. Zoran Gložinić, 
koji je tom prilikom svima ožalošćenima, 
a posebno majci pokojnika, uputio poruke 
utjehe, vjere i nade.(aj) 
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Odana počast Romanu Ribiću
GODIŠNJICA POGIBIJE

Branitelju Romanu Ribiću, koji je kao 
pripadnik 7. gardijske brigade poginuo 
u Oluji, na kninskom bojištu, počast je 
odana na 22. godišnjicu njegove pogibije, 
u ponedjeljak, 14. kolovoza. Uz bližu rod-
binu, na njegovu počivalištu na groblju u 
Ivancu okupili su se i predstavnici brani-
teljskih udruga, pojedini županijski i grad-
ski vijećnici i predstavnici Grada.

Podsjećajući da je Romano poginuo u 

25. godini života, u naponu mladosti i sna-
ge, vlč. Zoran Gložinić poručio je da je dje-
lom pokazao svoju ljubav prema domo-
vini i prinio joj najveću žrtvu – svoj mladi 
život. Kroz prispodobe i poruke Evanđelja 
nazočnima je uputio riječi utjehe te ista-
knuo na potrebu da cijenimo ostavštinu 
koju su nam u zalog ostavili Romano i svi 
ostali poginuli branitelji jer samo tako bit 
će moguć napredak društva u cjelini.(ljr)

SJEĆANJE U Gačicama održan Dan sjećanja na 
poginulog branitelja

Otkriven spomen 
pano Draženu Šešetu

 ˝ Pokrenute su aktivnosti kako bi se škola i 
igralište nazvali po poginulom branitelju 

Molitvu za D. Šešeta na groblju u Margečanu predvodio je vlč. A. Pakrac
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Spomen pano poginulom Šešetu otkrili su 
njegovi  nećaci Noa i Ema Šešet

ZLATNA DOB Umirovljenici održali izborno-izvještajnu i slavljeničku skupštinu

70 godina rada i djelovanja 
Udruge umirovljenika Ivanec

knuto je da je ivanečkim 
umirovljenicima osiguran 
i prostor u kojemu mogu 
nesmetano provoditi svoje 
aktivnosti.

   Udruga umirovljenika 
Ivanec može se pohva-
li bogatim planom rada 
i rasporedom aktivnosti 
koje redovito osmišljava i 
provodi za svoje članove. 
Među njima je i dnevni bo-
ravak četiri dana u tjednu, 
redoviti izleti, mjerenje 
šećera i tlaka te pomoć 
socijalno ugroženim čla-
novima. Usto, ivanečki 
umirovljenici redovito 
odlaze i na sportska na-
tjecanja na kojima postižu 
zapažene rezultate.

   Na slavljeničku skup-
štinu stigli su im i brojni 
kolege iz srodnih udruga, 
a čestitke i punu podrš-
ku Grada radu i ciljevima 
udruge uputio je ivanečki 
dogradonačelnik Branko 
Putarek, poručivši im da su 
im vrata Grada Ivanca uvi-
jek otvorena. Naravno, i za 
naredne godine umirovlje-
nici si najviše priželjkuju 
zdravlje, ali i nove članove 
te više druženja i zabave 
jer, kako i sami kažu, „star 
si tek onda kad se presta-
neš zabavljati.“  A kako je 
treća dob ipak zlatna, na-
šim umirovljenicima želi-
mo što više zdravih, lijepih 
i - zlatnih dana.(aj)

 ˝ Posebna zahvala upućena je Gradu 
Ivancu koji rad udruge umirovljenika 
novčano pomaže dugi niz godina
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Brojni članovi, gosti i uzvanici odazvali su se proslavi visokog jubileja

Predsjednik Dragutin Krauthaker i dalje ostaje 
na čelu ivanečke umirovljeničke udruge

KRETANJE- ZDRAVLJE Oko 600 izletnika pješačilo od Ivanca do vrha Ivančice

Natjecalo se rekordnih 428 rekreativaca

Mnoštvo natjecatelja i planinara na vrhu je 
ogledalo snage u više zabavnih disciplina
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 ˝ Prvo mjesto 
osvojila je ekipa DSR 
Lančić - Knapić

LOVAČKI TURNIR  U organizaciji margečanskog LD Šumski zec

Na turniru rekordnih 50 
ekipa s 300 strijelaca  ˝ Manifestaciju je 

pohodilo oko tisuću 
lovaca i građana koji 
su rado svratili u 
goste Šumskom zecu

Margečanski lovci ovogodišnji će turnir pamtiti po rekordnom odazivu ekipa iz pet županija
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SPELEOLOGIJA  Ivanečke speleologinje na međunarodnim ekspedicijama 

Vinka Dubovečak – prva 
u istraživanju dubina 
preko 1.000 metara!

 ˝ Unatoč velikim opasnostima, ivanečke 
speleologinje ljetos su se smjelo otisnule u 
najkompleksnija istraživanja hrvatskog podzemlja
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Kod 
slomljene 

ledene 
sige na 

dnu jame
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KK IVANČICA 
I košarkaši u 
pripremama

S pripremama za novu pr-
venstvenu sezonu započeli su i 
košarkaši Ivančice koji se natječu 
u A-2 HKL Sjever. Prozivci Zlatka 
Manjerovića, šefa stručnog sto-
žera, odazvalo se 17 igrača prve 
seniorske momčadi. Njima su 
pridružena još petorica  juniora, 
tako da širi spisak broji 22 igrača.

U prvoj fazi priprema radi se 
na kondicijskoj pripremi, uz tre-
ninge dvaput tjedno na jezerima 
Jarki u Ivancu i triput u srednjoš-
kolskoj sportskoj dvorani. Prvu 
pripremnu utakmicu košarka-
ši igraju 9. rujna u Ludbregu, s 
momčadi Grafičara.(nn)

U sjećanje na Nenada Gečeka
 Momčad Drvodjelca osvojila je prvo mjesto na 8. memorijalnom malonogometnom turniru „Ne-

nad Geček“. Sudjelovalo je 8 momčadi. a Drvodjelac je u finalnoj utakmici pobijedio Itas s 4:0, dok su 
u okršaju za treće mjesto Vidaček transporti & Puffi Margečan svladali ivanečku momčad Vlak u sni-
jegu s 3:0.Na turniru je nastupio i nekadašnji hrvatski reprezentativac Jerko Leko, dugogodišnji igrač 
Dinama, AC Monaka i kijevskog Dinama. Najbolji strijelac turnira je Jurica Maloić, a najboljim vratarom 
proglašen je Marijan Harjač, obojica iz pobjedničke momčadi.(nn)

U organizaciji Hrvatskog 
časničkog zbora, HVIDRA-e i 
UDVDR-a Ivanec te Udruge bra-
nitelji Hrvatske Lepoglava, a 
uz pokroviteljstvo Grada Ivan-
ca i Grada Lepoglave, zadnjeg 
vikenda u kolovozu održan je 
12. turnir sjećanja na poginule 
vukovarske branitelje Stjepana 
Vusića, Tomu Jambora i Josipa 
Kapustića. Sva trojica bili su pri-
padnici Zasebne postrojbe PU 
Varaždin koja je branila Vukovar 
od 11. rujna do njegova pada u 
neprijateljske ruke, 20. stude-
nog 1991.

Ove godine središnja ko-
memorativna svečanost za 
njih održana je na igralištu u 
žarovnici, gdje se okupljenima 
obratio umirovljeni pukovnik 
Vladimir Debeljak, predsjednik 
Hrvatskog časničkog zbora Iva-
nec. Pozdravljajući branitelje, 
predstavnike civilnih vlasti, gra-
đane i sportaše, a napose obitelji 
poginulih, Debeljak je poručio da 
ovakvim okupljanjem i prisjeća-
njem slavimo njihovu žrtvu.

Nakon zamjenika načelnika 
PU varaždinske Darka Blažija i 
dožupana Tomislava Paljaka, u 
ime Grada Ivanca skupu se obra-
tio zamjenik gradonačelnika 
Branko Putarek:

-Kao sudionik Domovinskog 
rata sjećam se velike sreće koja 
je vladala kad smo se autobu-
sima s ratišta vraćali kući i kad 
su sva sjedala bila popunjena, 
a to znači da su svi bili na broju. 
Na žalost, neka sjedala često su 

UDRUGA TJELESNIH INVALIDA
Osvojili prvo mjesto u 
Bjelovaru

Ekipa Udruge tjelesnih invalida ILO osvojila je prvo 
mjesto na 6. susretu osoba s invaliditetom u ribolovu 
na plovak Česma 2017. održanom na jezerima Tomaši 
kod Bjelovara. Sudjelovalo je 9 ekipa, a ivanečku udru-
gu predstavljali su Branko Đurkas i Stjepan Vuk koji su 
u sektorima A i C bili treći te Ivica Bregović koji je u B 
sektoru bio drugi. 

Kapetan ekipe bio je Jurica Putarek. Ukupan zbroj 
bodova donio im je zlatni pehar.(nn)

NK Ivančica je odlično otvo-
rio novu prvenstvenu sezonu. U 
utakmici 1. kola 1. žNL, Ivančica je 
s neugodnih 9:1, poluvrijeme 3:1, 
pobijedila Lepoglavu. Najbolji 
igrač u domaćoj momčadi bio je 
Darko Jagić sa 4 pogotka, po 2 su 
zabili Ivan Geček i David Magdić, 
a 1 Miroslav Mendaš.

U utakmici 2. kola Ivančica 
je na domaćem terenu svlada-
la Dravu iz Svetog Đurđa s  2:1 
i u trenutku zaključivanja ovog 
izdanja novina bila je vodeća 

momčad lige sa 6 osvojenih bo-
dova. Nakon početnih 0:1, kada 
su gosti postigli vodeći pogo-
dak iz dosuđenog jedanaester-
ca (navodno je lopta pogodila 
Vincekovića u ruku), domaćin je 
izjednačio također iz jedanae-
sterca i to nakon što je srušen 
Gregur u gostujućem šesnae-
stercu. Strijelac je bio Marko Lo-
parić koji je u 87. minuti postigao 
pobjedonosni pogodak za Ivan-
čicu i bio najbolji igrač utakmice.
(nn)

Prinove u momčadi
  U novu prvenstvenu sezonu Mladost je ušla s kadrovskim 

pojačanjima. Stigli su Arsen Martinčević (iz Drave Kuršanec), Alen 
Đurman (iz Rudara 47 Donje Ladanje), Marko Šrajbek (iz Slobo-
de, ŠN Varaždin) i Bojan Vidaček, igrač Mladosti koji je ponovno 
registriran nakon određene stanke. S pripremama za sezonu u 1. 
žNL Varaždin Mladost je počela revijalnom utakmicom seniorske 
momčadi i ekipe sastavljene od bivših igrača. Cilj joj je plasman 
do 6. mjesta na prvenstvenoj tablici, što predsjednik Vidaček ocje-
njuje izglednim.(nn)

U organizaciji žOK-a Ivanec i iva-
nečkog Ogranka UDVDR-a odigran je 5. 
otvoreni i 2. memorijalni turnir u odbojci 
na pijesku u spomen na poginule brani-
telje Romana Ribića i željka Putara Grda-
ka. U natjecanju su sudjelovale 22 ekipe.

Kod djevojčica (do 14 godina) najbo-
lje su bile Marijeta Habek i Lana Makar, 
a slijede Sara Ribić i Mia Ribić te Marija 
Dugi i Nikolina Bunić. Kod djevojaka (do 

18 godina) prve su bile Erika Hudoletnjak 
i Dorotea Rogina, druge Erika Kljunić i 
Barabara Habek, a treće Karla Grudenić 
i Marijeta Habek. U muškoj kategoriji po-
bjednici su Karlo Jakopović i Martin Anđel, 
slijede Ivan Hrg i Luka Habunek te Patrik 
Možanić i Bruno Lukaček. Odbojkaški me-
morijal jedna je od brojnih manifestacija 
kojima se održava uspomena na pogi-
nule branitelje s područja grada Ivanca..

PARAGLIDING
Ivanečkom LET-u 
ponovno naslov 
državnih prvaka

 U Buzetu u Istri održano je državno pr-
venstvo RH u parajedriličarstvu. U konku-
renciji 41 pilota iz 10 klubova ivanečki Klub 
padobranskog jedrenja LET uvjerljivom je 
razlikom obranio naslov klupskog držav-
nog prvaka što je i njegov deseti uzastopni 
naslov. Čestitamo!

BEDENEC
Memorijalni turnir 
u Bedencu

Momčad Trgovački centri Lexi pobjednik je 
14. memorijalnog turnira koji je u Bedencu odr-
žan u znak sjećanja na velikog nogometnog 
fana Tomu Petaka Trenera i prerano preminu-
log Igora Huđa. Lanjskom pobjedniku, momčadi 
Klesarstvo Martinčević, pripalo je drugo, dok je 
Caffe bar Passenger osvojio treće mjesto. Na 
turniru je sudjelovalo devet momčadi. Najbo-
ljim strijelcem proglašen je Tomica Korpar iz 
Klesarstva Martinčević, a najvratar je Danijel 
Posavec iz pobjedničke momčadi.(ljc)

SALINOVEC
Lančić-Knapić 
pobjednik turnira 
DŠR Lančić-Knapić osvojio je 5. 
memorijalni malonogometni tur-
nir Dragutin Ribić – Riba koji je 
održan u organizaciji DŠR-a Sali-
novec. Za osvojeno prvo mjesto 
primio je prijelazni pehar i novča-
nu nagradu. Drugi je USR iz Višnji-
ce, a treće mjesto osvojila je ekipa 
Drvodjelca Ivanec. Nagrađen je i 
najbolji strijelac - Krunoslav Pe-
čevski iz momčadi Drvodjelca te 
najbolji golman - Matija žuliček iz 
DŠR-a Lančić-Knapić.(nn)

ostajala prazna. Za ovakve ma-
nifestacije udruge branitelja za-
služuju pohvale jer se kroz njih 

sjećamo svih koji su dali život za 
Hrvatsku – poručio je Putarek.

Manifestaciju je otvorio po-
moćnik ministra branitelja Dinko 
Tandara.

   U nastavku svečanosti 
uručene su zahvalnice kape-
tanima momčadi NK Ivančice 
i NK Lepoglave (U-10) koji su 
memorijalni turnir otvorili re-
vijalnom utakmicom. Na seni-
orskom turniru sudjelovalo je 
sedam momčadi, od kojih su 
četiri izborile plasman u polu-
finale, koje se igralo u Jerovcu. 
Pobjednik turnira je žarovnica, 
druga je ekipa Bednje, a treće 
Caffe bar Passenger. Najbolji 
strijelac je Nino Brezovec iz Je-
rovca, a najbolji vratar Edi Pe-
tak, član ekipe Bednja.

Rukometna momčad Ivanči-
ce, član 2. HRL Sjever, započela 
je s pripremama za novu pr-
venstvenu sezonu 2017./2018. 
Prozivci trenera Matije Harjača 
odazvalo se 14 igrača: Vedran 
Huđ, Ivica Fulir, Marko Maloić, 
Filip Canjuga, Zoran Vidoni, Ro-
land Sever Vitez, Lovro Divjak, 
Dino Koranić, Luka Rogina, Patrik 
Fodrek, Mihael Pečatnik, Nikola 
Čibarić, Luka Hudoletnjak i Bruno 
Horvatić. Izostanak su opravdali 
Matija Kušen, Nikola Geci i Mario 
Vidman, a postoji mogućnost za 
dolazak još ponekog igrača koji 
će se priključiti pripremama.

Uz trenera Matiju Harjača, 
prozivci igrača nazočili su i Ne-

nad Huđ, sportski direktor, te 
Franjo Harjač, stručni tajnik klu-
ba. Istaknuto je da momčadi nije 
u imperativu osvajanje prvog 
mjesta u 2. HRL Sjever, već po-
mlađivanje, a za to će biti potre-
ban određeni vremenski period i 
intenzivan rad na pripremi šire 
klupe igračkog kadra, što je bio 
jedan od glavnih problema u pr-
venstvu 1. B HRL Sjever. 

U prvoj fazi priprema radit 
će se na fizičkoj pripremi igrača, 
a u planu je i osam pripremnih 
utakmica s drugoligaškim mom-
čadima iz Hrvatske i Slovenije. U 
prvoj pripremnoj utakmici Ivan-
čica je poražena od Trnovca s 
24:25.(nn)

Rukometaši Ivančice Ivanec 
pobjednici su 5. memorijalnog 
turnira Stjepan Lančić – Stipe, 
odigranog u spomen na jednog 
od ponajboljih igrača i dugogo-
dišnjeg sportskog djelatnika iva-
nečkog rukometnog kluba. Ivan-
čica je u polufinalnoj utakmici 
svladala Viro Viroviticu s 29:25, a 
zatim u finalu bila uspješnija od 
kutinske Moslavine pobijedivši 
je s 26:19. U drugoj polufinalnoj 

utakmici Moslavina je porazila 
Derventu (člana Premijer lige 
BiH) s 29:18, a ona je u utakmici 
za treće mjesto izborila pobjedu 
nad Viro Viroviticom s 37:31.

U momčadi Ivančice najefika-
sniji igrači bili su Vedran Huđ sa 
14 i Zorani Vidoni s 11 pogodaka. 
Pehar pobjedničkoj momčadi i V. 
Huđu uručili su Luka i Franciska 
Lančić, sin i supruga pokojnog 
Stjepana.(nn)

ŽOK 
U novoj 
sezoni dvije 
ekipe?

ženska seniorska odbojkaška 
ekipa Ivanca odrađuje pripreme 
za početak prvenstvene sezo-
ne 2017./2018. u 2. NOL Centar, 
skupine Istok. U prvoj fazi radi 
se na kondicijskim pripremama, 
a među ostalim, u planu je i od-
lazak pješice na vrh Ivančice i 
treninzi na tamošnjem malom 
travnatom igralištu.

Trener Ivan Hrg će prvoj seni-
orskoj ekipi koja broji 14 igračica 
priključiti i nekoliko odbojkašica 
iz druge ekipe. Još uvijek se raz-
matra i mogućnost da se u novoj 
sezoni formiraju dvije ekipe koje 
bi se natjecale u 3. NOL Sjever. 
No, o tome će konačnu odluku 
donijeti Izvršni odbor kluba.(nn)

Mlađe ekipe 
Na turniru u 
Bjelovaru

žOK Ivanec sudjelovao je u 
Bjelovaru na II. kupu Mate Lo-
vraka. U mini odbojci (za dje-
vojčice rođene 2006.), Ivanec je 
imao 4 ekipe, a među njima je 
najuspješnija bila ekipa Ivanec 
I koja je u konkurenciji 12 ekipa 
osvojila treće mjesto.

U maloj odbojci (za dje-
vojčice 2004. i mlađe) žOK je 
prijavio dvije ekipe, od kojih je 
Ivanec I bio drugi, a Ivanec II 
četvrti. Ovakvi turniri vrijedni 
su jer mlađim igračicama služe 
za kaljenje i stjecanje natjeca-
teljskog iskustva.(nn)
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22 ekipe na memorijalnom turniru u odbojci

FO
TO

: M
. H

A
B

EK

U JEROVCU I ŽAROVNICI 12. turnir sjećanja na tri poginula 
vukovarska branitelja

Memorijalnim 
okupljanjem 
slavimo žrtvu 
branitelja

 ˝ Manifestaciju je otvorio pomoćnik 
ministra branitelja Dinko Tandara

Na turniru se 
natjecalo sedam 
seniorskih ekipa

Zahvalnice pionirima koji 
su revijalnom utakmicom 
otvorili nogometni 
memorijal

Svečanosti otvaranja nazočile su i obitelji poginulih 
vukovarskih branitelja

NK MLADOST MARGEČAN 

Klupski rekord: Mladost - Podgora 16:0!
U sklopu priprema za novu 

sezonu, momčad NK Mladosti 
iz Margečana sudjelovala je  u 
Beretincu na 24. memorijalnom 
nogometnom turniru Krešimir 
Kapeš te u nastupu s pomlađe-
nim sastavom osvojila četvrto 
mjesto. U prvoj je utakmici pora-
žena od Obreši iz Sv. Ilije s 1:2, a u 
utakmici za treće mjesto izgubila 
je od Beretinca s 1:3. Pobijedila je 
Slobodu Tužno s 3:1, a Klenovnik 
je dobila s 5:0. 

U utakmici 1. kola žNS-a Va-
raždin Mladost je na domaćem 
terenu pobijedila nezapamće-
nim rezultatom - 16:0! Strijelci su 
bili: Dalibor Solina 5, Nikola Šivak 
4,  Nikola Vidaček 2 te Alen Đur-
man, Marko Kozulić, Sebastijan 
Kocijan, Jurica Prašnjak i Goran 
Rudnički 1. Predsjednik kluba 
Ivan Vidaček istaknuo je da je 
ovo najuvjerljivija pobjeda ikad 
izborena u službenom natjeca-
nju u 42-godišnjoj povijesti NK 
Mladost!

 Nogometaši Mladosti su u 
1. kolu 1. žNL Varaždin poraženi 

u Vidovcu od Budućnosti s 0:3. 
Međutim, uložili su žalbu na 
igranje jednog domaćeg igrača 
koji nije smio nastupiti zbog tri 
žuta kartona i  komisija žNS Va-
raždin donijet će konačnu odluku 
o registraciji utakmice.

Mladost je u 2. kolu poražena 
od Obreši iz Sv.Ilije s 0:2. Nakon 
prva dva odigrana kola vidljivo je 
da Mladost još uvijek traži igru i 
realizaciju svojih navalnih igrača 
te se nalazi u donjem dijelu pr-
venstvene tablice.(nn)

Nogometna momčad margečanske Mladosti
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NOGOMETNI KLUB IVANČICA Odlično otvaranje nove prvenstvene sezone

U novu sezonu krenuli s dvije pobjede

Ivančica je novu sezonu otvorila pobjedom nad 
Lepoglavom s visokih 9:1
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RUKOMETNI KLUB IVANČICA 

Počeli s pripremama 
za novu sezonu

RUKOMETNI MEMORIJAL  U sjećanje 
na Stjepana Lančića – Stipu

Pobjeda momčadi Rukometnog kluba Ivančica

Ivančica osvojila 
jubilarni 5. 
memorijalni turnir
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Temeljem dogovora 
s Gradom, djelatnici Iv-
koma uklanjaju stabla u 
velikom gradskom parku 
koja je u olujama tijekom 
ljeta srušio snažan vjetar. 
Neka od njih su prilikom 
pada počinila znatnu šte-

tu na okolnim privatnim i 
javnim objektima i infra-
strukturi. 

Dio neupotrebljivog 
drva (debla zahvaćena 
centralnom truleži te sta-
bla smreke napadnuta 
potkornjakom) bit će spa-

ljen u energani u Varaž-
dinu, dok je zdravo drvo 
isporučeno za ogrjev obi-
teljima i pojedincima koje 
žive u teškim socijalnim 
prilikama, a korisnici su 
gradskog socijalnog pro-
grama.(ljr)

I ovom prilikom po-
novno valja podsjetiti na 
doprinos ivanečkih vatro-
gasaca u borbi sa straš-
nim požarima koji su ljetos 
harali Dalmacijom. Među 
našim vatrogascima koji 
su gasili požar kod Splita 
bili su Mario Rogina, Saša 
žabčić i Ivan Putarek iz 
DVD-a Ivanec, Darko Vresk 
iz DVD-a Bedenec te Mario 

Canjuga iz susjednog DVD-
a Kamenice. 

- Prema zapovjedi 
glavnog vatrogasnog za-
povjednika, na izvanrednu 
dislokaciju su s dvije auto 
cisterne i dva kombi vozi-

la prema žrnovnici u ve-
černjim satima 17. srpnja 
krenula 22 vatrogasca.  
Oko 04.30 sati sljedećeg 
jutra stigli smo do Solina, 
odakle su se razmjeri ve-
likog požara mogli dobro 

vidjeti. Već kroz pola sata 
preko veze je zatražena 
pomoć u ljudstvu i vodi 
za Sitno Gornje u podnož-
ju Mosora. Odmah smo 
javili da smo spremni za 
intervenciju. Na poprište 
smo stigli oko 05.30, a 
dočekali su nas mještani 
koji su kantama s vodom 
i granama sprečavali da 
se požar preko ceste pro-
širi prema kućama. Kad su 
nas ugledali, uslijedio je 
pljesak i zahvaljivanje, što 
nam je dodatno dalo poti-
caj i snagu da priskočimo 
u pomoć nakon cjelonoć-
ne vožnje. Brzom akci-
jom spriječeno je širenje 
požarne fronte duge oko 
400 metara – izvijestio je 
Rogina.

- Uslijedila je sanacija 
požarišta koje smo „za-
dužili“, a nadzirali smo 
oko 3 kilometra ruba 
požara. Tijekom dana 
sanirali smo rub poža-
ra kako bismo smanjili 
mogućnost ponavljanja i 
širenja vatre u neizgore-
no područje i pripremili 
se za noćno dežurstvo. U 
20-ak godina koliko odla-
zim na dislokacije, dosad 
još nisam doživio takvu 
gostoljubivost i zahval-
nost mještana. Nije bilo 
sata da netko nije došao 
do nas, ponudio tople ili 
hladne napitke, kolače… 
Čak nam je i svećenik 
velikodušno ponudio cr-
kvicu sv. Luke da u njoj 
prespavamo ako bude 
potrebe – kazao je zapo-
vjednik M. Rogina. 

S Vatrogasnom zajed-
nicom dogovoren je pose-
ban sastanak te prijam koji 
će za vatrogasce gradona-
čelnik M. Batinić prirediti u 
rujnu.

Članovi obitelji i rodbina 
poginulih ivanečkih bra-
ni telja, predstavnici bra-
niteljskih udruga, MUP-a, 
županijski i gradski vijećnici 
te izaslanstvo Grada Ivanca 
u subotu su, 5. kolovoza, 
položili bijele ruže na 
spomenik poginulima u 
povodu Dana pobjede i 
domovinske zahvalnosti 
te Dana hrvatskih brani-
telja. Izaslanstvo Grada 
Ivanca predvodila je pred-
sjednica Gradskog vijeća 
Ksenija Sedlar Đunđek koja 
je okupljene pozvala na 
odavanje počasti minutom 
šutnje te potom građanima 
uputila čestitke u povodu 
proslave velikih datuma 
iz bliže hrvatske povije-
sti i 22. obljetnice Oluje.

Komemoracija je na-
stavljena polaganjem vi-
jenca kod središnjeg kri-
ža na gradskom groblju 
u Ivancu, gdje je molitvu 
predvodio ivanečki kape-
lan vlč. Petar Mlakar. 

- Kad su 90-tih godina 
našu domovinu pohodile 
paklene vrućine i nevolje, 
cijela se Hrvatska sklo-
nila u hlad Kristova križa 
i sjenu dobrote Blažene 
Djevice Marije, a naši bra-
nitelji bili su spremni dati 
život za obranu domovi-
ne. Hrvatska je obranjena, 
neovisna i slobodna i toga 
se valja trajno prisjećati te 
zahvaljivati Bogu, ali i svi-
ma onima koji su tome pri-
donijeli – kazao je, među 
ostalim, vlč. Mlakar.(ljr)

PARK  Uklanjaju se stabla koja je srušio olujni vjetar Drvo za ogrjev socijalno ugroženima
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POBJEDA Obilježen Dan pobjede 
i domovinske zahvalnosti te Dan 
hrvatskih branitelja
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Poklon branitelja poginulim kolegama 

Cvijeće i svijeće u pokoj poginulim braniteljima

Poklon poginulim 
braniteljima
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EKPOŽARI  Članovi DVD-a Ivanec i Bedenec na poprištu jednog od 
najvećih požara u priobalju

Mještani Sitna Gornjeg 
dočekali ih pljeskom!
 ˝ Naši 

vatrogasci u 
pomoć su stigli 
u zadnjem 
trenutku; jedina 
linija obrane bili 
su mještani koji 
su kantama s 
vodom i granama 
sprečavali da se 
požar preko ceste 
proširi do kuća

I ivanečki vatrogasci u grupi iz Varaždinske i Međimurske županije koji 
su pomagali u gašenju požara u podnožju Mosora
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Naši vatrogasci su brzom intervencijom spriječili 
širenje požarne fronte duge čak 400 metara


